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SEJA OBČINSKE 
KONFERENCE ZKS 

VELENJE 
Včeraj, 9. novembra, so se 

'"i na 6. sejo člani Občinske 
ference  ZK Velenje. Spre-

rorili so o organiziranosti ZK 
o idejnopolitični in kadrov-
usposobljenosti osnovnih 

anizacij ZK za opravljanje 
og iz programa dela občin-
konference  ZK. 
•redtem pa je komite občin-
konference  ZK spregovoril 

nalogah komiteja OK ZK 
lenje v jesenskem obdobju, 
Ktvnavali pa so še naloge 
munistov ob volitvah novih 
tjevnih konferenc  SZDL ter 
unščin krajevnih skupnosti. 

SEMINAR 
ZA SEKRETARJE 

OO ZK IZ KS 
V sredo popoldan je bil v Velenju 

za sekretarje osnovnih orga-
tcij ZK iz krajevnih skupnosti 
seminarju, ki ga je pripravil 
ite OK ZK, so govorili o na-

ah komunistov v pripravah na 
novih krajevnih konferenc 

DL ter skupščin krajevnih skup-
iti. 

KITAJSKA PARTIJSKA DELEGACIJA V GORENJU - Na nekajdnevnem delovnem dopustu se je na 
povabilo Predsedstva CK ZKJ tudi v Sloveniji mudila delegacija prvih sekretarjev  provinci)skih komite-
jev KP Kitajske. V ponedeljek dopoldne so si gostje ogledali tovarno Gorenje, s predstavniki komiteja 
občinske konference  ZKS Velenje in vodstvom Gorenja pa so imeli tudi daljši pogovor. Generalni 
direktor  Ivan Atelšek je člane delegacije seznanil s ponudbo Gorenja, da bi na Kitajskem zgradili 
tovarno hladilnikov z zmogljivostjo 500.000 izdelki letne proizvodnje. 

dela in sredstev  v gostinstvu  in turizmu 
onec prejšnjega meseca so se sešli predstavniki gostinstva, družbenopolitičnih organizacij, društva ekonomistov, 
vršnega sveta in skupščine občine Velenje in obravnavali možnosti ter pogoje za združevanje dela in sredstev na 

področju gostinstva ter turizma v Šaleški dolini 

Slavje ob srebrnem jubileju 
zvestobe Gorenja 25. novembra 
V Velenju pričakujejo na osrednji slovesnosti ob 25-letni-
ci Gorenja številne goste — Številne priložnostne sloves-
nosti in manifestacije  v dneh pred osrednjo slovesnostjo 

— Kolektive Gorenja bo obiskal „Plamen Gorenja" 

red nedavnim siso postavili semafoije na križiščih Šaleške in Kidri-
eve ceste ter ceseste Veljka Vlahoviča in Šaleške ceste v Velenju. Te 
ni pa so začeli i postavljati semafoije tudi na križišču v Pesju, saj je 
;sta Velenje—ŠŠoštanj prav v Pesju ena izmed prometnih črnih 
>čkna celjskem n območju. 

pripravilo Društvo ekonomi- sredstev na področju gostinstva 
stov. in turizma občine Velenje. Ob 

Vsi prisotni so ocenili, da je tem so še posebej poudarili, da 
elaborat dobra osnova za samo- je treba predvideti v bodoči 
upravno združevanje dela in (nadaljevanje na 4. strani) 

Šola za delegate 
Delegati zborov združenega dela in krajevnih skupnosti 
skupščine občine Mozirje se bodo te dni zbrali na obvez-
nih oblikah izobraževanja — Številne pomembne teme in 

predavatelji iz lastnih vrst 

. j g p F " J 
Z nekoliko zamude so v krajevni skupnosti Cirkovce v začetku tega 
tedna le začeli vlivati asfaltno  prevleko, ki jim bo olajšala pot v 
dolino. Upajo, da bodo novo asfaltirano  cesto Cirkovce—Hrastovec 
izročili namenu za dan republike. Glede na to, da je za prihodnje 
leto predvideno še asfaltiranje  ceste skozi Hrastovec, se bo uresniči-
la dolgoletna želja krajanov Cirkovc, da se bodo lahko do središča 
občine pripeljali po lepi asfaltirani  cesti. In pozabljeni bodo stari 
časi, ko so morali voziti po mostnicah. 

Z uvedbo delegatskega siste-
ma smo v naši družbi ne-
dvomno napravili velik korak 
naprej pri ustvarjanju pogojev 
za neposredno odločanje vseh 
delovnih ljudi. V preteklem 
štiriletnem obdobju uveljavlja-
nja novih samoupravnih sociali-
stičnih odnosov so delegati 
močno posegli v ustvarjanje raz-
mer za neposredno vključevanje 
delovnih ljudi v celotni proces 
družbene reprodukcije na vseh 
področjih dela in življenja v 
temeljnih organizacijah, samo-
upravnih interesnih skupnostih, 
v krajevnih in ostalih družbeno-
političnih skupnostih. Za še 
bolj uspešno delovanje delega-
tov je seveda potrebno nenehno 
usposabljanje in izobraževanje 
in tega se v celoti zavedajo tudi 
v mozirski občini. Poleg ostalih 
oblik izobraževanja bo v tem in 
prihodnjem tednu na vrsti tri-
dnevni seminar, ki sodi v vrsto 
obveznih oblik. 

Delegati zbora krajevnih 
skupnosti in zbora združenega 
dela bodo danes in jutri ter pri-
hodnjo soboto poslušali številna 
pomembna predavanja, ob za-
ključku pa bodo pridobljeno 
znanje tudi preverjali. Predava-
telje za vse teme so v mozirski 
občini poiskali v lastni sredini, 
pripravili pa bodo naslednje 
teme: informiranje,  temelj 
samoupravnega odločanja; kra-
jevna skupnost in občina; samo-
upravne interesne skupnosti; 
delovanje delegatskega in skup-
ščinskega sistema v družbeno-
-političnih skupnostih; smeri 
razvoja političnega sistema 
socialističnega samoupravljanja; 
vloga subjektivnega faktorja  v 

Osrednji odbor za proslavo 
Srebrnega jubileja zvestobe 
Gorenja je na svoji zadnji seji 
pregledal priprave na osrednji 
slovesnosti ob 25-letnici Gore-
nja, ki bodo v Velenju 25. no-
vembra letos. Pokrovitelj osred-
njih slovesnosti, podobno kot 
vsega spleta manifestacij  na čast 
srebrnemu jubileju zvestobe 
Gorenja, je član Predsedstva 
SFR Jugoslavije in Predsedstva 
Zveze komunistov Jugoslavije, 
Edvard Kardelj. 

V soboto, 25. novembra, ko 
bodo v Velenju osrednje sloves-
nosti, bodo prišle v središče 
Šaleške doline tudi delegacije 
dragih kolektivov Gorenja iz 
domovine in tujine. Pričakujejo 
pa tudi številne predstavnike 
družbenopolitičnega, gospodar-
skega in javnega življenja ter 
predstavnike naše JLA. Delavci 
Gorenja, iz tovarn v Velenju in 
delegati dragih tovarn, bodo 
odšli do Rdeče dvorane, kjer 
bodo osrednje slovesnosti, v 
sprevodu z zastavami in trans-
parenti. 

Podobno kot v Velenju bodo 
tudi v vseh dragih krajih, kjer 
so tovarne oziroma predstavni-
štva Gorenje, poskrbeli za praz-
nični videz tovam oziroma po-
slopij, kjer so predstavništva. Iz 
vasi Gorenje, kjer je pred četrt 
stoletja nastalo Gorenje, bodo 
mladinci ponesli plamen Gore-
nja po vseh tovarnah. Ob tej 
svojstveni akciji mladine bodo 
pripravili v tovarnah priložnost-
na zborovanja, na katerih bodo 
govorili o dosežkih in razvojih 
hotenjih kolektivov Gorenja, 
posebej tudi o nalogah, ki čaka-
jo delavce Gorenja pri uresniče-

vanju razvojnih načrtov. 24. 
novembra zvečer pa bodo mla-
dinci Gorenja iz Velenja zakuri-
li na vrhovih Šaleške doline 25 
kresov, in tudi na ta način 
simbolizirali srebrni jubilej 
Gorenja. Kresovi pa bodo isti 
večer zagoreli tudi v dragih kra-
jih, kjer so tovarne Gorenje. 

Zadnji teden pred osrednjo 
slovesnostjo na čast 25-letnice 
Gorenja se bo zvrstilo v Velenju 
še več dragih priložnostnih 
manifestacij  in akcij. Učenci 
osnovnih šol v Velenju bodo 
govorili o sreči in pisali sestavke 
o sreči; najboljša dela bodo na-
grajena. V obratu družbene pre-
hrane bodo pripravili razstavo 
fotografij  „Goreiqe skozi 25 let 
v Gorenju in v Velenju". V gale-
rijskem kotičku knjižnice 

velenjskega Kulturnega centra 
bodo odprli razstavo del kiparja 
Dušana Džamonje; ob tej pri-
ložnosti bo nastopil basist Miro-
slav Čangalovič. Predzadnji 
teden v mesecu novembru pa 
bodo vrteli v Velenju tudi film 
o Gorenju. Na čast 25-letnice 
Gorenja pa pripravljajo mladi 
delavci Gorenja iz Velenja še 
nekaj akcij. 

Šaleški dolini si družbeno 
Dlitični dejavniki in združeno 
lo že dolgo prizadevajo, da bi 

pri razvoju gostinstva in 
:3i uslug dosegli takšno 

en, kot smo jo pri gospodar-
ni in družbenem razvoju. Da 
na tem področju vendarle na-

i korak naprej, je bila v 
občinskega sindikalnega 

ta in Izvršnega sveta Skup-
ine občine Velenje imenova-

la posebna delovna skupina, ki 
t s pomočjo Društva ekonomi-
tov Občine Velenje pripravila 
trakovno analizo o možnostih 
p pogojih združevanja dela in 

sredstev na področju gostinstva 
in turizma v Šaleški dolini. 

24. oktobra so se sestali 
predstavniki GP Paka, Pod gra-
dom, Rdeče dvorane, Kajuho-
vega doma Šoštanj, delovne 
enote gostinstvo pri Komunal-
nem centra Velenje, predstavni-
ki družbeno političnih organi-
zacij, Društva ekonomistov, 
Izvršnega sveta in Skupščine 
občine na čelu s predsednikom 
Franjom Koranom, da bi pro-
učili elaborat proučitev po-
gojev in samoupravna integraci-
ja gostinske in turistične dejav-
nosti v občini Velenje," ki gaje 

red dnevom oboroženih  sil 
naši dražbi; zakon o združenem 
delu — dohodkovni odnosi; 
ljudski odpor in družbena 
samozaščita; reforma  šolskega 
sistema s težiščem na usmerje-
nem izobraževanju in družbeno 
načrtovanje s posebnim poudar-
kom na aktualnih vprašanjih 
gospodarskega razvoja občine 
Mozirje. Organizator izobraže-
vanja je delavska univerza v 
Mozirju. J. P. 

V Gornji Savinjski dolini se 
zavzeto pripravljajo na 

aznovanje letošnjega dneva 
>oroženih sil. Nosilec priprav 
občinska konferenca  ZRVS. 

srednja proslava bo 23. de-
mbra na Rečici ob Savinji in 
.bodo povezali z zaključnimi 
ireditvami ob 35-letnici osvo-
ditve tega kraija, v programu 
bodo sodelovali pevci, recita-

btji in godba na pihala. Ob tej 
fciložnosti  bodo posamezni-
»m in organizacijam, ki so 
pravili največ cttela na področ-
I obrambnih priprav podelili 
ilakete in priznainja. 

ZBORI DELAVCEV 
V TGO GORENJE 

/ (Prejšnji teden so 
bili v temeljnih organizacijah 
združenega dela Tovarne gospo-
dinjske opreme Gorenje Velenje 
zbori delavcev, na katerih so 
ocenili gospodarjenje v temelj-
nih organizacijah združenega 
dela in v delovni organizaciji v 
prvih devetih mesecih letos. 

Vrednost proizvodnje, dose-
žene v razdobju januar — sep-
tember 1978, znaša 3 milijarde 
787 milijonov dinarjev, kar je 
30 % več kot v enakem obdob-
ju preteklega leta, skupni pri-
hodek pa je dosežen v višini 4 
milijarde 910 milijonov dinar-
jev. In še to: Tovarna gospo-
dinjske opreme Gorenje Velenje 
je dosegla v prvih letošnjih de-
vetih mesecih 853 milijonov 
dinarjev dohodka. 

Do konca tedna bo še 
prevladovalo suho vreme 
z nizko oblačnostjo 
predvsem v dopoldan-
skem času. 

Seveda to ne bo vse. Pozabili 
ne bodo na vsakoletni obisk pri 
vojakih v Logarski dolini in na 
priložnostne prireditve ob tem 
obisku. Tudi sicer dogodkov ne 
bo manjkalo. Teden prej se bo-
do na strelišču v Moziiju v stre-
ljanju z vojaško puško pomerili 
rezervni vojaški starešine, borci, 
mladina, strelci, pripadniki teri-
torialne obrambe in milice ter 
vojaki, pioniiji iz vseh osemletk 
pa bodo obiskali predsednika 
skupščine občine Mozirje in mu 
prinesli čestitke najmlajših ob-
čanov ob 22. decembru. 

J. P. 
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Manj nesreč zahtevalo več žrtev 
Na novinarski konferenci  v Celju so spregovorili  o stanju na področju klasičnega kriminala, javnega reda in mini ter 

prometnih nesreč na celjskem območju 

V prvih desetih mesecih letošnje-
ga leta so na širšem celjskem ob-
močja zabeležili manjše Število pre-
stopkov klasičnega kriminala, kršit-
ve javnega reda in miru ter promet-
nih nesreč kot v enakem obdobju 
lani V to splošno ugotovitev je iz-
zvenela tiskovna konferenca,  ki so 
jo pred dnevi pripravili v prostorih 
Uprave javne varnosti v Celju. Pri 
pregledovanju statističnih podatkov 
o številu deliktov klasičnega krimi-
nala se ponuja zakjjuček, da so letos 
doslej obravnavali manj primerov 
kot do tega časa lani Gre na primer 
za kazniva dejanja zoper splošno 
varnost ljudi in premoženje, krvne 
in seksualne delikte, tatvine in 
podobno. Naraslo je le število 
drznih tatvin in ropov; vendar pa je 
neraziskanih tovrstnih primerov 
manj. Prav tako se postopoma 
zmanjšuje število gospodarskih pre-
stopkov, za kar gre velika zasluga, 
kot so poudarili na novinarski kon-
ferenci,  predvsem učinkoviti kon-
troli Službe druftenega  knjigovod-
stva in vseuspešnejšemu delu samo-
upravne delavske kontrole v organi-
zacijah združenega dela. S tem v 
zvezi so opozorili tudi na čedalje 
bolj razširjen problem nezakonitega 
ali ,črnega" zaposlovanja delovne 
sile ter slabega zavarovanja družbene 
lastnine zlasti na delovi&ih gradbe-
nih podjetij. Čeprav so se delavci 
Uprave javne varnosti srečevali z 
največjimi težavami prav pri razisko-
vanju primerov gospodarskega kri-
minala pa so na koitferenci  povedali 
tudi to, da je med delovnimi ljudmi 
in občani čutiti vse večjo pripravlje-
nost za sodelovanje pri preprečeva-
nju, odkrivanju in raziskavi gospo-
darskih prestopkov. Ob vsem tem je 
zlasti govoren podatek, da na pri-
mer 90 odstotkov vseh ukradenih 
primerov ni bilo zaklenjenih, kar bi 
moralo nedvomno spodbuditi k raz-

mišljanju vse tiste, ki Se vedno 
puščajo nezaklenjena stanovanja, 
avtomobile in podobno. Dosedanje 
izkušnje pa kažejo še to, da bomo 
morali biti previdnejši pri nakupu 
starih avtomobilov, saj se v zadnjem 
času pojavljajo tudi goljufije  s po-
narejanjem številčnih oznak motor-
jev, karoserij in drugega. 

Delavci Uprave javne varnosti so z 
uspešnim preventivnim delom do-

metne razmere, ki jih povzročajo 
poledica, megla, sneženje in drugo. 
Zato bodo za še večje omejevanje 
števila nesreč vozniki morali po-
skrbeti za tehnično brezhibnost svo-
jih vozil in seveda veliko mero pre-
vidnosti pri vožnji. 

Na nedavni novinarski konferenci 
v Oelju so spregovorili tudi o organi-
ziranosti in delovanju družbene 
samozaščite v krajevnih skupnostih 

segli ugodno stanje tudi na področju " in organizacijah združenega dela. Pri 
varovanja javnega reda in miru. Tudi 
na tem področju so ugotavjali, daje 
število prekrškov nasproti lanskemu 
letu manjše, opozorili pa so na pro-
blem, ki vse bolj kliče po razrešitvi 
zlasti v mestih (Velenje, Celje itd.). 
Gre za točenje alkohola vinjenim 
osebam, kar ima seveda za posledico 
med drugim tudi pretepe in nerede v 
gostinskih lokalih. Pri omejevanju 
teh pojavov bodo prizadevanja de-
lavcev milice morali v večji meri 
podpreti predvsem gostinski delavci, 
ki dostikrat ravnajo mimo predpisov 
s tem, da vinjenim osebam postreže-
jo z alkoholom. 

Podatki o številu in značaju pro-
metnih nesreč, ki so se letos pripeti-
le na cestah celjskega območja, nas 
nikakor ne smejo zavesti, čeprav 
govorijo o manj nesrečah, kot se jih 
je zgodilo v tem obdobju lani Letos 
so jih našteli 1125 ali 511 manj kot 
lani Mnogo bolj zaskrbljujoče so 
namreč posledice teh nezgod, saj so 
zahtevale kar 118 človeških življenj 
(lani 109) med njimi deset mladih. 
Statistika kaže, da so glavni povzro-
čitelji nesreč s smrtnim izidom 
vozniki osebnih avtomobilov, za nji-
mi pa pešci in motoristi. Nezgodam 
so največkrat botrovali neprimerna 
hitrost, vinjenost, izsiljevanje pred-
nosti, nepravilno prehitevanje in 
utrujenost voznikov. Na naših 
cestah je zaradi bližajoče se zime 
kmalu pričakovati nenormalne pro-

tem so podčrtali, da se le-ta vse bolj 
uveljavlja v samoupravni in politični 
aktivnosti delovnih ljudi in obča-
nov, ki se dobro zavedajo, da je to 
njihova pravica in dolžnost ter po-
memben sestavni del samoupravljal-
ske prakse. Na celjskem področju so 
doslej organizirali narodno zaščito v 

79 odstotkov delovnih oziroma te-
meljnih organizacij združenega dela 
ter v 90 odstotkov krajevnih skup-
nosti Mnogokje so že izdelali var-
nostne ocene in načrte ter analizirali 
stanje varnosti družbene imovine. 
Tam, kjer tega še niso opravili ali še 
nimajo ustanovljenih odborov 
narodne zaščite, jih bodo k temu 
skušali čimprej spodbuditi Podob-
no priporočilo pa velja tudi samo-
upravnim delavskim kontrolam, ki 
bodo morale še budneje opozaijati 
na morebitne nepravilnosti ter nad-
zornim odborom družbenopolitič-
nih organizacij in društev, ki naj bi 
zlasti pri pregledovanju zaključnih 
računov pozorno proučili porabo 
S r e d S t 6 V - J. KRAJNC 

Zdravstvu  zmanjkalo denarja 
Prejšnji teden so se sestali člani 10 odbora mozirske 
zdravstvene skupnosti, ta teden pa delegati zbora izvajal-
cev in zbora uporabnikov — V ospredju razprav je pri-

manjkljaj in vzroki zanj 

? OBČINSKA ZDRAVSTVENA SKUPNOST 
£ VELENJE 
£ Številka: 190-1674/64-01 
£ Datum: 3.11.1978 
t Na podlagi 36. člena poslovnika skupščine občinske zdrav 
4 stvene skupnosti Velenje in sklepa seje predsedstva skupšči 
jj ne z dne 2.11.1978 m 

* s k l i c u j e m 
£ 3. redno sejo zbora uporabnikov in zbora izvajalce« 
g skupščine občinske zdravstvene skupnosti zi 
5 SREDO dne 15. 11. 1978 ob 16. uri v sejni dvorani 

I 
občinske skupščine Velenje. 
Za sejo predlagam naslednji DNEVNI RED: 
1. Pregled sklepov 2. redne seje, 
2. Razlaga aneksa št. 2 k srednjeročnemu programu in potek javni 

razprave, 
3. Razprava in sklepanje o predlogu združenega dogovora o podal jk 

nju veljavnosti družbenega dogovora o upoštevanju osebnega do 
hodka, doseženega v delu preko polnega delovnega časa v pi» 
mogovnikih, za izračun pokojninske osnove in osnove za na 
mestilo osebnega dohodka iz zdravstvenega zavarovanji, 

4. Razprava in sklepanje o predlogu sklepa za znižanje kazensldi 
obresti, 

5. Informacija  o finančnem stanju skupnosti za obdobje janu* 
—september 1978, 

6. Razprava in sklepanje o predlogu sklepa za imenovanje razpisi 
komisije in razpis delovnega mesta sekretarja  skupščine občinski 
zdravstvene skupnosti, 

7. Razno. 
Predsednik skupščini 

JOŽE D E B E L J A K . v 

Tudi mlade teži  nesklepčnost 
Mladina mora bolj odločno spregovoriti  o vsakdanjih 

problemih v občini - Manj forumskega  dela 

V petek je bila četrta redna seja 
predsedstva občinske konference 
ZSMS Velenje. Člani predsedstva so 
tokrat obravnavali predloge ta  delo 
posameznih komisij in konferenc  pri 
zvezi mladine za obdobje do maja 
prihodnjega leta, spregovorili pa so 
tudi o pripravah na problemsko 
konferenco  ter prejeli plan potreb 
(proračun) za prihodnje leto. 

Beseda je najprej stekla o proble-
mu nesklepčnosti, oziroma ne-
odgovornem odnosu nekaterih čla-
nov predsedstva do tega organa. 
Takšna nezrelost posameznikov 
lahko negativno vpliva na delo pred-
sedstva in posameznih komisij. 
Mladi so bili mnenja, daje potrebno 
za to omalovaževanje dela sprejeti 
odločnejše ukrepe, najbolj neodgo-
vorne člane pa morda tudi izključi-
ti. 

To pa ni bilo edino vprašanje ob 
katerem se je razvila živahna razpra-
va. Člani predsedstva so pri obravna-
vi opravljenega dela posameznih 
komisij in predlogih za delo v pri-
hodnjem obdobju opozorili na iz-

redno pomembno napako pri do-
sedanjem delu - na premajhno 
vključevanje mladinske organizac^e 
pri obravnavi in reševanju proble-
mov vsakdanjega življenja nate obči-
ne. Mladina bi morala preko svoje 
organizacije bolj odločno sprego-
voriti o teh vprašanjih ter podati 
svoje, po možnosti izvirne predloge 
za njihovo rešitev. Dosedanja od-
tujenost mladine, ki takšnemu 
udejstvovanju posveča premajhno 
skrb, pa bistveno lani tudi uspeš-
nost celotne občinske mladinske 
organizacije. 

Ker nekatere komisije svojih pro-
gramov še niso oddale, je bilo na seji 
predsedstva dogovoijeno, da morajo 
zamudniki to storiti najkasneje do 
17. novembra. 

Člani predsedstva so spregovorili 
tudi o pripravah na problemsko 
konferenco,  ki naj bi dopolnila raz-
pravo našega delegata na X. kongre-
su ZSMJ, ki bo v decembru v 
Beogradu. Sprejet pa je bil tudi pro-
račun občineke konference  za pri-
hodnje leto. g ^ 

Pred dnevi so se v Mozirju sestali 
člani izvršilnega odbora občinske 
zdravstvene skupnosti Obravnavali 
so več pomembnih točk, najprej pa 
so bistveno -dopolnili sklepe, ki so 
jih sprejeli na prejšnji seji Sklenili 
so, da bosta občinska skupnost, 
oziroma Savinjsko-Šaleški zdrav-
stveni dom zaprosila republiško 
zdravstveno skupnost za pomoč pri 
gradnji zdravstvene postaje v obmej-
ni in nerazviti Solčavi Poleg tega bo 
treba preveriti upravičenost števil-
nih primerov zdravljenja na klinič-
nem centru v Ljubljani poleg tega 
pa 90 člani mnenja, da ni moč pri-
stati na predlagano povišanje cen za 
zdravstvene storitve v bolnišnicah. 
Izvršilni odbor je naknadno sprejel 
tudi sklep, da je treba o perečem 
finančnem  stanju občinske zdrav-
stvene skupnosti nujno seznaniti 
zbor izvajalcev, strokovna služba 
skupnosti pa mora pripraviti na-
poved finančnega  stanja do konca 
poslovnega leta 1978, predvsem kot 
posledico povečanih stroškov Sa-
vinjsko-Saleškega zdravstvenega 
doma, zaostalih terjatev celjske bol-
nišnice in povečanih stroškov v bol-
nišnicah Topolščica in Slovenj Gra-
dec. 

Ob finančnem  stanju so se zatem 
zopet zaustavili v drugi točki ko so 
poslušali in obravnavali položaj ob-
činske zdravstvene skupnosti Mozir-
je od januaija do septembra letoš-
njega leta. Seznanili so se s prihodki 
po posameznih virih, največ pozor-
nosti pa so seveda namenili tistim 
odhodkom, ki so letos najbolj po-
rasli Sem sodijo zdravljenje v bol-
nišnicah, zdravila in injekcije, zobna 
protetika in ortopedski pripomočki 
zdravstveno varstvo študentov ter 
zdraviliško in specialistično zdravlje-
nje. V razpravi je prevladalo mnenje, 
da so visoki stroški povezani z viso-
ko ravnijo zdravstvenega varstva v 
občini Mozirje, z naraščajočim ob-
segom zdravljenja in z drugimi raz-
logi. O tem in o nekaterih slabostih 
v zdravstveni organizaciji bo zato 
moral sklepati zbor izvajalcev. Člani 
izvršilnega odbora so razpravljali še 
o plačevanju prispevkov za zdrav-

stveno zavarovanje kmetov in samo-
stojnih obrtnikov. 

Vsi prisotni so menili, da je raz-
reStev perečih problemov v mozir-
ski zdravstveni skupnosti samo v 
valorizaciji sredstev dovoljene po-
rabe v letu 1978 glede na porast 
družbenega proizvoda v občini 
Mozirje s tem, da se popravi prispev-

na stopnja in omejijo poraba, po-
trošnja in stalež zavarovancev. 

Na podlagi tega je izvršilni odbor 
predlagal občinski skupščini da naj 
poda oceno rasti družbenega pro-
izvoda za letošnje leto, na osnovi 
devetmesečnih podatkov in glede na 
načrtovano rast. Na podlagi tega naj 
bi občinska zdravstvena skupnost 
valorizirala sredstva dovoljene pora-

be v letošnjem letu in tako j, 
primanjkljaj, ki bo nastal S preji 
se nekatere druge sklepe in 
konca seje med drugim obravu 
fe  metodologijo za regijsko sol 
nost in cene za bolnišnici Topo 
in Slovenj Gradec. O vsej prook 
tiki so v tem tednu razpravljali 
na 2. redni seji zbora uporabo 
in zbora izvajalcev. 

Predlog financiranja programov 
V skladu s samoupravnim 

sporazumom o financiranju 
programov krajevnih skupnosti 
za srednjeročno obdobje 
1976-80, bodo temeljne in 
druge organizacije združenega 
dela združevale v letu 1979 
0,50% dohodka (preračunano 
na maso bruto OD) za izvajanje 
prednostnih nalog v krajevnih 
skupnostih za leto 1979. 

1. Sredstva organizacij zdru-
ženega dela se bodo združevala 
na posebnem zbirnem žiro ra-
čunu za financiranje  programov 
KS št. 52800-789-2650 s 
tem, da temeljne in druge orga-
nizacije združenega dela porav-
navajo svoje obveznosti do kra-
jevnih skupnosti mesečno, 
skladno z obračunom prispev-
kov za SIS. 

2. Sredstva, združena za 
financiranje  programov KS se 
bodo delila tako, da bodo omo-
gočila hitrejše izravnavanje živ-
ljenjskih pogojev delovnih ljudi 
in občanov v mestnih in vaških 
krajevnih skupnostih: 

- 8.555,000 din združenih 
sredstev organizacij združenega 
dela se nameni za financiranje 

HNANtNO PODOBO O ZBRANEM SAMOPRISPEVKU PO KRAJEVNIH SKUPNOSTIH ZA ČAS 00 1/1 00 30/9 -1978 

Zap. Zapos l .obrt . 
š t ev . KRAJEVNA SKUPNOST upok.kmetje SKUPAJ januar - september 

100 » 70 % 30% 
september 1978 

1. VEL2NJ2-L3VI 3R2G 2563 3 . 0 3 0 . 3 2 0 , 4 5 
2 . V3LSNJ3-DSSNI 3RSG 3040 3 . 5 9 4 . 3 3 2 , 4 0 
3 . £t4A3TNC -VELENJE 793 937 .590 ,40 
4 . ŠALEK-GORICA 1542 1 . 6 3 3 . 2 0 0 , 3 0 
5 . STARA VAS 380 449 .290 ,50 
6 . STA3C VELENJE 471 556 .333 ,65 
7 . P3SJ2 543 642 .012 ,50 
8 .KCNCVC 395 467 .025 ,65 
9 . CIRKOVCE 65 76 .052 ,35 

i c . PLEŠIVEC 96 113 .505 ,00 
11. PAKA V) 2 3 6 . 4 6 3 , 7 0 
12. ŠENTILJ 4-42 522 .595 ,85 
13. SKALE 4C6 430 .032 ,15 
14. 2EVČE 51 9 5 . 7 6 9 , 9 0 
15. KAVČE-PCDKRAJ 231 332 .230 ,50 
16. ŠOŠTANJ 1569 1 . 8 5 5 . 0 3 7 , 6 0 
17. BELE VODE 109 128.875,45 
15. SKORNC -FLC S JAN 333 452 .837 ,60 
19. ZAVODNJE 124 146.610,65 
20 . RAVNE 445 526 .142 ,85 
21 . DRUŽMKJE-GA3ERK3 389 459 .931 ,65 
22 . LOKOVICA 254 300 .315 ,25 
2 3 . TOPOLŠICA 632 747 .241 ,00 
24 . ŠMARTNO CB PAKI 573 6 7 7 . 4 3 2 , 8 0 
25 . GORENJE 326 385 .444 ,05 

S K U P A J 16102 1 8 . 8 9 8 . 0 8 7 ^ 0 

2 . 1 2 1 . 2 2 4 , 3 0 909 .096 ,15 
2 . 5 1 6 . 0 3 2 , 6 5 1 .078 .299 ,75 

656 .313 ,35 281 .277 ,05 
1 . 1 7 8 . 2 4 0 , 2 5 

314 .503 ,40 
339 .318 ,55 
449 .400 ,70 

504.960,05 
134.737,10 
167.065,10 
192.603,80 
467 .025 ,65 

76 .852 ,35 
113 .505 ,00 
236 .468 ,70 
522 .595 ,35 
430 .032 ,15 

95 .769 ,90 
332 .238 ,50 

1 . 8 5 5 . 0 8 7 , 6 0 
128.875,45 
452 .837 ,60 
146.610,65 
526.142,C5 
459 .931 ,65 
300 .315 ,25 
747 .241 ,00 
677 .482 ,00 
385 .444 ,05 

100 % 70 % 30% 

385 .987 ,80 270 .191 ,45 115.796,35 
457 .862 ,80 320 .503 ,95 137.358,85 
119 .425 ,80 83 .598 ,10 3 5 . 8 2 7 , 7 0 
2 3 2 . 2 2 5 , 2 0 162.557,65 69 .667 ,55 

5 7 . 2 2 3 , 0 0 40 .059 ,60 17 .168 ,40 
70 .932 ,60 49 .652 ,30 2 1 . 2 7 9 , 3 0 
31 .775 ,30 57 .243 ,05 24 .532 ,75 
5 9 . 4 3 7 , 0 0 59 .487 ,00 

9.7.39,00 9 . 7 8 9 , 0 0 
14 .457 ,60 14 .457 ,60 
30 .120 ,00 30 .120 ,00 
6 6 . 5 6 5 , 2 0 66 .565 ,20 
6 1 . 1 4 3 , 6 0 61 .143 ,60 
12 .198 ,60 12 .198 ,60 
4 2 . 3 1 8 , 6 0 4 2 . 3 1 8 , 6 0 

236 .291 ,40 236 .291 ,40 
16 .415 ,40 16 .415 ,40 
5 7 . 6 7 9 , 8 0 57 .679 ,30 
13 .674 ,40 18 .674 ,40 
6 7 . 0 1 7 , 0 0 67 .017 ,00 
5 8 . 5 3 3 , 4 0 5 8 . 5 8 3 , 4 0 
3 8 . 2 5 2 , 4 0 3 8 . 2 5 2 , 4 0 
9 5 . 1 7 9 , 2 0 95 .179 ,20 
36 .293 ,30 86 .293 ,80 
4 9 . 0 9 5 , 6 0 4 9 . 0 9 5 . 6 0 

naslednjih prednostnih nalog v 
KS v letu 1979 z naslednjim 
deležem za posamezne KS: 

1. Krajevna skupnost Plešivec 
a) adaptacija oz. izgradnja ceste -

asfaltiranje  v dolžini 2000 m -
1.000,000 din 

b) izgradnja telefonskega  omrežja 
- 200,000 dm 

2. Krajevna skupnost Zavodnje 
a) izgradnja telefonskega  omiefia 

- 300,000 din 
b) elektrifikacija  - 150,000 din 
3. Krajevna skupnost Staro Vele-

nje 
a) asfaltiranje  in ureditev javne 

razsvetljave 200,000din 
4. Krajevna skupnost Pesje 
a) izgradnja oz. adaptacija ceste — 

asfaltiranje  -100.000 din 
b) izgradnja vodovoda - 150.000 

din 
5. Krajevna skupnost Družmirje 

- Gaberke 
a) izgradnja oz. adaptacija ceste v 

dolžini 1500 m - 100.000 din 
b) izgradnja telefonskega  omrežja 

- 150.000 din 
6. Krajevna skupnost Podkraj -

Kavče 
a) adaptacija ceste v dolžini 1400 

m - 100.000 din 
b) elektrifikacija  - cestna raz-

svetljava - 100.000 din 
7. Krajevna skupnost Gorenje 
a) adaptacija ceste v dolžini 1200 

m - asfalt  - 150.000 din 
b) ureditev javne razsvetljave v 

Paški vasi - 40.000 din 
8. Krajevna skupnost Ravne 
a) izgradnja telefonskega  omrežja 

- 200.000 din 
9. Krajevna skupnost Skorno -

Floijan 
a) izgradnja ceste v dolžini 700 m 

- 100.000 din 
b) izgradnja telefonskega  omrežja 

- 100.000 din 
c) zaščitna ograja ob cesti v Skor-

no - 200.000 din 
10. Krajevna skupnost Topolšica 
a) izgradnja in adaptacija - asfal-

tiranje ceste v dolžini 600 m -
200.000 din 

b) izgradnja telefonskega  omrežja 
- 150.000 din 

11. Krajevna skupnost Bele vode 
a) izgradnja telefonskega  omrežja 

- 200.000 din 
b) elektrifikacija  - 300.000 din 
12. Krajevna skupnost Paka 
a) popravilo mostu - 150.000 

din 
13. Krajevna skupnost Šoštanj 
a) izgradnja kanalizacije v dolžini 

250 m - 125.000 din 
b) napeljava toplifikacije  v KS -

300.000 din 
14. Krajevna skupnost Skale 
a) izgradnja kanalizacije v dolžini 

1000 m - 65.000 din . _ 
15. Krajevna skupnost Cirkovce Prednostne naloge, bodo 

in krajevna skupnost Skale Skupnosti sklenile samoupi 
a) izgradnja ceste v Hrastovcu -

500.000 din 
16. Krajevna skupnost Bevče 
a) izgradnja telefonskega  omrežja 

- 60.000 din 
b) izgradnja kanalizacije v dolžini 

150 m - 10.000 din 
c) posutje makadamskih cest v 

dolžini 6000 m - 50.000 din 

18. Krajevna skupnost Šentilj 
a) izgradnja oz. adaptaciji 

svetnega doma združenega z vrt 
in ureditev prostorov KS - 300 
din 

19. Krajevna skupnost Vek 
Šmartno 

a) izgradnja toplovodnega o 
ja - 300.000 din 

b) odvod na vanje meteornih 
-100.000 din 

20. Krajevna skupnost Veta 
deslii breg 

a) napeljava toplifikactie 
800.000 din 

21. Krajevna skupnost Safc 
Gorica 

a) izgradnja vodovoda v do 
1000 m - 1Š0.000 din 

b) napeljava toplifikacije  T 
Šalek - 200.000 din 

22. Krajevna skupnost Konoi 
a) izgradnja prosvetnega don 

500.000 din 
23. Krajevna skupnost Stan 
a) napeljava toplifikacije 

150.000 din /) 
3. 1.600.000 din združenih i 

stev se združuje v solidarnosi 
skladu krajevnih skupnosti ob 
Velenje in se uporablja za sofin 
ranje nalog, objektov in nap 
pomenijo izboljševanje osi 
pogojev življenjskega i 
(vodovod, elektrifikacija, 
cest, toplifikacija,  ureditev kan 
cije, izgradnja telefonskega 
ja)-

4. Za delavce, ki se dnevno« 
na delo v občino Velen 
finančna  služba krajevnih : 
nakazala letni znesek 300 i 
kasneje do 15. 1. naslednjegali 
zaposlenem na žiro računu kn 
skupnosti v občino, v kateri | 
samezni delavci prebivajo, i 
na osnovi seznama delavci 
samezne krajevne skupnosti 

5. Združena sredstva temel. 
drugih organizacij združenega! 
višini 10.150.000 din pomer 
del sredstev za financiranje  | 
mov krajevnih skupnosti 
Velenje. Ta del sredstev prei 
del dohodka temeljnih in 
organizacij združenega dela, I 
delavci prenašajo v krajevne s' 
sti, da bi si tako izboljšali 2M 
pogoje in s tem uresničevalî  
noekonomski odnos med org 
jami združenega dela in 1 
skupnostmi oz. med 
mestom in mestom bivanja. 

Drugi del sredstev za I 
programov krajevnih sku 
višini 12.175.000 din bodo! 
S udje in občani zbrali s i 
spevkom občanov, za izvajanje 
rendumskega B programa. 

6. Za hitrejše in usklajeno o 
nje širšega programa krajevit" 
nosti v katerem so zajete I 

razum o medsebojnem 
sredstev in kreditiranju akcij. 

S tem samoupravnim 
zumom bi se zagotoviliI 
racionalna poraba sredstev iai 
malno angažiranje vseh 
sredstev. 

SKUPŠČINA. OBČINE VELENJE - ODDELEK Zi FINANCE 
ob Paki 

a) izgradnja primarnega vodovoda 
v dolžini 5 km - 600.000 din 

Predsednik Koord. odba 
programe krajevnih 
sti 

CIRIL JO 
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S časom smo zelo na tesnem 
volitvah novih organov krajevnih konferenc  SZDL in skupščin krajevnih skupnosti, ki morajo biti opravljene do 

konca letošnjega 
leta, smo se pogovarjali s sekretarjem občinske konference  SZDL Velenje TONETOM ŠELIGOM 

tako tečejo priprave na vo-
novih organov v krajevnih 

ferencah  SZDL in skupščin 
jevnih skupnosti v naši obči-

teči moram, da nekoliko za-
ijamo za sprejetim rokom. V 
i času bi namreč morali biti 
končani sestanki krajevnih 
iferenc,  na katerih bi ocenili 
lovo štiriletno delo ter obe-

razvoj krajevne samoupra-
No, opravili pa smo že 

ivet s predsedniki krajevnih 
taferenc,  katerega so se udele-
I tudi predsedniki svetov kra-
nih skupnosti. V teh dneh 
tekajo sestanki izvršnih od-
rojt krajevnih konferenc,  na 
pnh obravnavajo rokovnik 

iljavo volitev in vse kandi-
s postopke. 
Sni teden v četrtek je 
e na volitve novih orga-

SZDL in skupščin krajev-
skupnosti obravnaval tudi 

pite občinske konference 
p Velenje ter ob koncu spre-
iklep, daje treba organizirati 
teben seminar za vse sekre-
je terenskih organizacij ZK, 
Kateri bi podrobneje sprego-
ah o funkciji  SZDL kot fran-
lelovnih ljudi in občanov ter 
(dikovanju novih skupščin v 
jevnih skupnostih. 
Podobna akcija teče tudi v 
5inski konferenci  ZSMS, 
;zi sindikatov, stekla pa bo 
li v občinskem odboru ZZB 
»V Velenje. 
Do 15. novembra bi morali 
ljučiti z oceno dosedanjega 
L določiti ključ za obliko-
ie krajevnih konferenc 
JL in skupščin krajevnih 
pnosti ter razmerje med šte-
m delegatskih mest za de-
ranje v krajevne konference 
r skupščine. Volitve bi mora-
aključiti do 20. decembra, 
/pomeni, da smo s časom 
> na tesnem. 
'zporedno z oblikovanjem 
ih krajevnih konferenc 
>L in skupščin KS bomo 
bdi oblikovati tudi tako 
novane temeljne interesne 
pnosti oziroma enote sa-
ipravnih interesnih skupno-
tako da bi na ravni krajev-
skupnosti končno zaključili 
ovni organizacijski in poli-
li proces oblikovanja krajev-
skupnosti ter s tem zaokro-
njihov samoupravni kon-

ti 
I čem še tečejo razprave na 
li krajevnih konferenc 
•L? 
eje krajevnih konferenc  niso 
»njene zgolj pripravam na 
tve. Na njih bi morah neko--
> več razpravljati sploh o 
reh razvoja našega politič-
l sistema s poudarkom na 
temeljito oceniti funkcioni-
) frontne  sestave SZDL v 
aeldi mandatni dobi, nadalje 
rjeti morebitne smernice za 
oče delo — predvsem na 
ročju sekcij, uličnih in va-
ti odborov SZDL. Seveda pa 
•orali obravnavati tudi raz-
te programe kirajevnih skup-
tL Kot zakljuiček krajevnih 
fcrenc  pa bi rmorale v vsake-
prodreti misel,, da ta akcija 
iarie pomeni mobilizacijo 
i sfl  na podrcočju krajevne 
mosti za boiljšo krajevno 
oupravo, bolj (demokratične 
ose, predvsem pa zato, da bi 
t čim Več nepojsrednih stikov 
I ljudmi v vsakodnevnih 
jjah, ki potekaijo prek SZDL 
organov samoupravljanja v 
evnih skupnostih. 
Laj naj bi prineesle bistvenega 
trave o reorgarnizaciji krajev-
skupnosti v obbčini? 
f  zadnjem čzasu je veliko 
ora, da nismo r nikjer v našem 
enskem prostcoru dovolj raz-
ih vloge krajê vne skupnosti 
jo opredeljuje i ustava. V njej 
lajevna skupnnost opredelje-

na kot sestavni del združenega 
dela oziroma gre za družbeno 
ekonomski odnos med mestom 
bivanja in delovnim mestom de-
lovnega človeka in občana. To 
pomeni, da bi morali dejansko 
oceniti, koliko so v krajevnih 
skupnostih organizirane posa-
mezne družbeno politične orga-
nizacije, v prvi vrsti sindikati. 
Morda je to novost, da tokrat 
vendarle podaljšujemo vpliv sin-
dikata preko meje temeljnih in 

TONE ŠELIGA 
drugih organizacij združenega 
dela v samo krajevno skupnost 
in to predvsem zato, da bi 
delavci, ki ustvarjajo dohodek 
imeli tudi več vpliva na njegovo 
delitev oziroma porabo. Pri tem 
pa ni nepomembno, kako bodo 
ti delavci organizirani kot člani 
sindikata. Zlasti še, ker je sindi-
kat odgovoren za izboljšanje 
življenjskih pogojev svojim čla-
nom. 

Skupščina bo v primerjavi z 
dosedanjimi organi krajevnih 
skupnosti kot so bili zbori de-
legatov v nekateri KS, vendarle 
nekoliko bolj frontno  sestavljen 
samoupravni organ. V njej bodo 
zastopani predstavniki delega-
cij, ki smo jih izvolili marca, 
delegati tozd, v katerih so pač 
delavci iz posameznih krajevnih 
skupnosti zaposleni, nadalje bo-
do v njih zastopani predstavniki 
družbeno političnih organizacij 
oziroma vodstveni del KK 
SZDL, v katerem morajo biti 
tudi predstavniki društev in 
družbenih organizacij in tudi 
tisti del občanov ter delovnih 
ljudi, ki morajo biti zastopani 
po teritorialnem načelu. 

Ali tečejo razmišljanja tudi v 
tej smeri, da so nekatere krajev-
ne skupnosti v občini preveli-
ke? 

Po dosedanjih ugotovitvah so 
»kritične" predvsem štiri krajevne 
skupnosti: desni breg, ki je prevelika 
zaradi števila prebivalcev (teh je 
skoraj 7.500). levi breg (6.000 pre-
bivalcev) in Šalek - Gorica, ki že 
sodi tudi med naivečje krajevne 
skupnosti. Razmisliti bo namreč tre-
ba o tem, ali je Se mogoče s seda-
njim političnim in samoupravnim 
organiziranjem obvladati vse intere-
se in tokove v KS. Podobno vpra-
šanje se poraja tudi v KS Šoštanj. Tu 
gre za najprej vprašanje same vloge 
KS in drugič za vprašanje odnosov 
oziroma preseljevanja te KS na novo 
lokacijo. Na podlagi dosedanjih raz-
prav, ki so se odvijale predvsem v 
ožjih krogih je bilo ugotovljeno na-
slednje: 

KS Velenje - desni breg bi ven-
darle zmanjšali. V zvezi s tem sta 
naslednji možnosti: da se sedanja 
deli v dve novi ali da se je del 
priključi h KS Velenje-Stara vas. 
Pri KS Velenje - levi breg pa gre za 
bolj homogeno skupnost, ki je skon-
oentrirana na manjšem prostoru. 
Število prebivalcev pa tudi ni tolik-
šno, da ne bi bilo mogoče zajeti z 
drugačno politično in samoupravno 
organiziranostjo vseh interesov, že-
lja, potreb, volje delovnih ljudi in 
občanov na tem območju. 

Glede krajevne skupnosti Šalek -
Gorica bi kazalo še nekaj časa poča-
kati, ko se bo oblikoval še drugi del 
naselja Šalek - II ali Velenje vzhod. 
Nato pa bi pristopili k delitvi v dve 
novi krajevni skupnosti ali k drugač-
nemu spreminjanju njenih meja. 

Pri KS Šoštanj pa bi vendarle 
veljalo dokončno rešiti vprašanje 
odnosov med sedanjim Šoštanjem in 
Pohrastnik. Gre zato, ali bo Pohrast-
nik spadal k KS Skomo-Florijan, 
katerega center v bistvu predstavlja, 
ali pa bo to del nove KS, de bi se 
sedanja KS Šoštanj delila na dva 
dela. O teh vprašanjih se morajo 
seveda izreči občani sami, naša dolž-
nost je le, da opozorimo na ustavno 
vlogo KS, ki pa ne sme biti občina v 
malem, saj- bi to pomenilo odstop 
od naše samoupravne družbe. 

O dosedanjih ugotovitvah 
smo v občini premalo naredili 
na področju metod in oblik 
dela v krajevnih konferencah. 

Resnično, smo na tem področju 
doslej premalo storili Gre zato, da 
moramo čimbolj razviti metode dela 
preko tako imenovanih sekcij, lri naj 
bi delovale ali na ravni ulice ali na 
ravni vaškega odbora SZDL oziroma 
za celotno prodorčje KS. Gre za 
sekcne, kot so sekcija za družbeni 
položaj žensk, vloga KS v stanovanj-
ski politiki, komunalna problema-
tika, organiziranost in položaj druš-
tev in družbenih organizacij itd. 
Ugotavljamo, da smo tako pri sa-
mem povezovanju kot spodbujanju 
teh dejavnosti v KS premalo nare-
dili. 

Nadalje menim, da so se krajevne 
konference  vse premalo spuščale na 
področje spodbujanja tistih dejavno-
sti gospodarskega ali družbenega 
značaja, ki so deficitarne  v naši 
občini (spodbujanje razvoja obrtnih 
oziroma tistih servisnih dejavnosti, 
ki jih primanjkuje). Nadalje je treba 
doseči trdnejšo povezavo med kra-
jevno in hišno samoupravo oziroma 
da čimprej oblikujemo zbore stano-
valcev, česar v dosedanjem obdobju 
nismo v celoti uresničili. Seveda gre 
nadalje za vprašanje trdnejše poveza-
nosti društev v KS, katere nimajo 
rešenih finančnih  vprašanj (vpraša-
nje tehnične kulture, vloge turistič-
nega društva in raznih drugih tako 
imenovanih hobi društev itd.) 

Večji poudarek bo treba dati 
samostojnejši vlogi posameznih 
družbenopolitičnih organizacij 
(—sindikat). Nadalje gre za pobudo, 
da se v vsaki KS oblikuje osnovna 
organizacija ZK, organizacije Zveze 
borcev so več ali manj že ustanovlje-
ne; več bo treba narediti na povezo-
vanju teh društev s samim koncep-
tom SLO itd. Prav tako tudi nismo 

i za-
iltu-

dovolj organizirani na področju z 
dovoljevanja vprašanj telesne kulti 

re in rekreacije občanov in kultur-
nem področju. Gre pač za vrsto 
vprašanj, ki so pred nami v nasled-
njem obdobju in jih bo treba tako 
ali drugače upoštevati v svojih pro-
gramih in jih nato preko različnih 
oblik uresničevati. 

Kateremu vprašanju bo treba 
v sedanjem predvolilnem ob-
dobju še nameniti posebno po-
zornost? 

Eno izmed osrednih vprašanj, ki 
bi se moralo obravnavati na sejah 
krajevnih konferenc  v tem predvo-
lilnem obdobju, so vsekakor razvoj-
ni programi KS. Čeprav imamo z 
ustavo opredeljen način financiranja 
programov KS kot tudi reševanja 
tistih vprašanj, zaradi katerih organi-
ziramo KS kot neko posebno skup-
nost občanov, je vendarle na tem 
področju odprtih še vrsto vprašanj. 

Izhodišča, lri smo jih letos pripra-
vili za bodoče oblikovanje progra-
mov KS so ta, da bi morali le-ti 
temeljiti na usklajenem družbenem 
planu, izhajajoč iz plana občine za 
tekoče ali srednjeročne obdobje. In 
prav razprave na volilnih konferen-
cah bi morale zajeti programe vsake 
krajevne skupnosti zase in še po-
sebej prioritetni red programov ozi-
roma nalog krajevne skupnosti za 
celotno obdobje 78/80. Pri tem gre 
nekatere aktualne naloge, kot so 
gradnja telefonov  v posameznih 
okoliških KS, nadalje, da vendarle 
dokončamo cestno omrežje v krajih, 
ki so bili doslej nekoliko preveč 
odmaknjeni od teh prizadevanj, da 
se dokončno uredi vprašanje vodo-
voda, elktrifikacije  in podobne akci-
je. Vse to bi moralo biti v predno-
stnem programu KS. 

Način financiranja  teh nalog pa je 
za razliko od sedanjega nekoliko 
drugačen. Tudi v bodoče naj bi 
OZD združevale 0,5 odstotkov od 
svojega dohodka preračunano na 
bruto OD, vendar ne več po zaključ-
nem računu kot doslej, ampak po 
dvanajstinah, kar bi zagotovilo bolj 
tekoče uresničevanje programov KS 
in uvedlo več reda na področju 
združevanja teh sredstev. Kot izre-
den vir bo še vedno lahko ostal 
krajevni samoprispevek, kjer pa mo-
ramo več pozornosti posvetiti pred-
vsem temu, da bomo do sfede  leta 
1980 vendarle izvedli referendumski 
program. Tretja naloga, ki bo temu 
sledila pa je, da vse te programe 
pravočasno uskladimo, in da gredo 
prioritetne naloge vse KS za leto 
1979/80 v razpravo skupaj s pro-
grami oziroma aneksi programov 
vseh interesnih skunostL Tako bi 
lahko vendarle pravočasno obliko-
vali občinski plan za leto 1979 -
80, katerega smo doslej navadno 
sprejemali šele po prvih mesecih 
prihodnjega leta. 
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Vključiti  več 
Kljub nekaterim težavam potekajo priprave na 
volitve v Gornji Savinjski dolini v skladu z rokov-
nikom — Pomembne ugotovitve nedavnega posveta 

- Se naprej največ pozornosti mladim 

Priprave  na bližnje  volitve 
v organe socialistične  zveze 
delovnega  ljudstva  in v sa-
moupravne organe krajevnih 
skupnosti  so tudi  v Gornji 
Savinjski  dolini  v polnem 
razmahu. Z  evidentiranjem 
in s kandidacijskim  postop-
kom so v mozirski  občini 
pričeli  že pred  poletnimi  po-
čitnicami  in so vsa opravila 
zasnovali  na delu  in izkuš-
njah, ki so sijih  pridobili  ob 
letošnjih  splošnih  volitvah. 
Ko  so konec poletja  ocenje-
vali  opravljeno  delo  so ugo-
tovili,  da  se zahtevnih  poslov 
v določenih  sredinah  niso 
lotili  s pravo mero tehtnosti 
in zavzetosti.  Zaradi  teh raz-
logov  je predsedstvo  občin-
ske konference  SZDL  konec 
prejšnjega  meseca na Ljub-
nem ob Savinji  pripravilo 
enodnevni  posvet za pred-
sednike  svetov krajevnih 
skupnosti  ter za predsednike 
krajevnih  konferenc  in izvrš-
ilnih  odborov  SZDL.  Na  po-
svetu so se udeleženci  naj-
prej seznanili  s pripravami 
na izdelavo  prostorskega  na-
črta  občine  Mozirje,  sezna-
nili  so se s poročilom  o 
pravnem položaju  verskih 
skupnosti  v Sloveniji  in po-
slušali  informacijo  o izhodi-
ščih  za splošno  in skupno 
porabo v letošnjem  in pri-
hodnjem  letu. 

Največ  časa  in dela  so 
seveda namenili  težavam  in 
pomanjkljivostim,  ki so se 
pojavljale  v pripravah na vo-
litve  in so pri tem veliko 

pozornosti  posvetili  volit-
vam v skupščine  krajevnih 
skupnosti,  ki v Gornji  Savi-
njski  dolini  doslej  še niso 
bile  oblikovane.  Obravnavali 
so seveda še vse ostale  po-
membnejše zadeve  in sprejeli 
vrsto pomembnih sklepov. 

Med  drugim  so ugotovili, 
da  bodo vse organe socialis-
tične  zveze oblikovali  v skla-
du z rokovnikom republiške 
konference,  ne bodo pa isto-
časno  uspeli  opraviti  teh na-
log  za skupščine  in svete 
krajevnih  skupnosti  in so 
rok za njihovo izvedbo  po-
daljšali  do  konca januarja. 
Vzrok  za to je v statutih  in 
razsežnostih  posameznih 
krajevnih  skupnosti,  zlasti  v 
tistih,  v katerih  bodo morali 
oblikovati  še vaške skupno-
sti.  Udeleženci  posveta so se 
tudi  dogovorili,  da  bodo ob-
činsko  konferenco  obliko-
vali  takoj,  ko bodo obliko-
vali  organe socialistične  zve-
ze v krajevnih  skupnostih,  to 
pa bo predvidoma  v februar-
ju. 

Na  posvetu so se temeljito 
pogovorili  tudi  o načelih  in 
merilih  kadrovske  politike,  v 
glavnem  pa velja,  da  bodo ta 
ostala  enaka, kot so bila  pri 
volitvah  letos  spomladi  Nji-
hov temelj  je pospešeno 
vključevanje  mladih,  ki mo-
rajo še bolj  kot  doslej  posta-
ti  osnova in zagotovilo  bolj-
šega bodočega  dela.  Zaveda-
jo se, da  je delo  v organih 
krajevne skupnosti  najboljša 
šola,  ki je ne morejo nado-
mestiti  posveti  in seminarji 

Doslej  je evidentiranje 
opravilo  dve  tretjini  krajev-
nih skupnosti,  na posvetu pa 
so sklenili,  da  morajo preos-
tale  to delo  opraviti  takoj  in 
najkasneje do  10. novembra. 
Po tem roku se bo sestalo 
predsedstvo  občinske  konfe-
rence SZDL  Mozirje  in bo 
ocenilo  opravljeno  delo, 
hkrati  pa sprejelo  vse po-
trebne napotke za potek in 
izvedbo  volitev. 

J.  P. 
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Delo samoupravnih interesnih skupnosti 
je potrebno še izboljšati 

Večji vpliv uporabnikov na oblikovanje odločitev — Enoten program naloib — Dogovorjen predlog investicij 

Čeprav so temeljne in de-
lovne organizacije v naši obči-
ni pravzaprav brez izgub zak-
ljučile letošnje polletje, pa to 
leto ne bo prineslo - to real-
no tudi ni bilo pričakovati — 
velikega preporoda in ko-
njunkturo našemu gospodarst-
vu. Opaziti je, da z težavo 
sledimo razvojnim ciljem 
predvidenim s srednjeročnim 
planom občine za razdobje 
1976 do 1980 in resoluciji za 
leto 1978. 

Določena neskladja, ki prav 
gotovo negativno vplivajo na 
celotno gospodarstvo občine, 
niso nova. Število zaposlenih 
se še vedno povečuje po znat-
no višji stopnji, kot je bila 
načrtovana, to pa povzroča 
med drugim tudi večji pritisk 
na raznih področjih družbe-
nega standarda (zdravstvo, 
šolstvo, otroško varstvo, grad-
nja stanovanj.). Osebni do-
hodki presegajo načrtovano 
stopnjo rasti in omogočajo 
presežke sredstev samouprav-
nih interesnih skupnosti v 
občini, regiji in republiki. Ob 
tem pa ugotavljamo, da rast 
osebnih dohodkov včasih tudi 

ni rezultat kvalitetnih dejav-
nikov razvoja (produktivnost, 
ekonomičnost in rentabil-
nost). Investicijska sredstva za 
gradnjo novih objektov druž-
benega standarda (otroško 
varstvo, šolstvo, zdravstvo, 
kultura in telesna kultura) ni-
so racionalno angažirana. 

Izvršni svet skupščine občine 
Velenje zato na predlog komiteja 
za družbene dejavnosti predlaga 
nekatere spremembe, ki bodo po-
zitivno vplivale na delo samou-
pravnih interesnih skupnosti ter 
na njihovo nadaljno samoupravno 
preobrazbo. 

Tako je nujno, kljub 
pomembnim rezultatom, ki so bili 
doseženi pri uresničevanju organi-
ziranosti samoupravnih interesnih 
skupnosti in doseženi stopnji de-
legatskega sistema in delegatskih 
odnosov, da se v vseh temeljnih in 
drugih organizacijah združenega 
dela in krajevnih skupnostih, de-
legacijam za samoupravne interes-
ne skupnosti posveti večja skrb ter 
se okrepi sodelovanje in povezo-
vanje med delegacijami, organi 
upravljanja ter družbeno politič-
nimi organizacijami 

Da bi se izbo-
ljšalo uveljavljanje družbenoeko-
nomskih odnosov v družbenih de-

javnostih so organi samoupravnih 
interesnih skupnosti dolžni svoje 
deio programirati m organizirati 
tako, da bo zagotovljen neposre-
den in večji vpliv uporabnikov na 
oblikovanje odločitev. Več pozor-
nosti pa je potrebno posvetiti tudi 
vključevanju samoupravnih inte-
resnih skupnosti, ki so sestavni del 
skupščinskega sistema, v vse faze 
pripravljanja in sprejemanja odlo-
čitev v skupščini družbenopo-
litične skupnosti, o tistih vpraša-
njih, o katerih enakopravno odlo-
čajo. 

Poleg tega izvršni svet vztraja, 
da se v anekse k samoupravnim 
sporazumom o temeljih planov 
9S družbenih dejavnosti za leti 
1979 in 1980 ter v bodoče vključi 
dogovorjen enoten program na-
ložb, ovrednoten in okvanti-
ficiran. 

Sredstva zbirajo posame-
zne samoupravne interesne skup-
nosti in jih s samoupravnim spora-
zumom združujejo za izvajanje do-
govorjenega programa naložb. V 
okviru komiteja za družbene de-
javnosti pa se vsldajuje vsa dejav-
nost, za gradnjo posameznih ob-
jektov pa se imenujejo gradbeni 
odbori. 

Istočasno je potrebno 
iskati možne oblike oplemenitenja 

sredstev in s tem pospešiti gradnjo 
prepotrebnih objektov. 

Ker so letos evidentirani dolo-
čeni presežki pri - samoupravnih 
interesnih skupnostih, je bilo do-
govorjeno, da bodo te »edstva 
vrnjena združenemu delu tako, da 
se ustavi prelivanje sredstev v no-
vembru in decembru. 

Zanimivo je, da bo letos stopnja 
prispevkov iz osebnega dohodka £ 
za financiranje  samoupravnih in- J 
te resnih skupnosti na področju ' 
družbenih dejavnosti nižja od lan-
ske. 

Dogovorjen je tudi predlog in-
vesticij in prioritetni vrstni red 
gradnje objektov družbenih dejav-
nosti v letih 1979 in 1980. 

V teh 
dveh letih je potrebno zgraditi 
osnovno šolo na Gorici, jasli v 
šaleku, glasbeno šolo, vrtec Šo-
štanj in Šmartno ob Paki, telovad-
nico pri osnovni šoli v Pesju, 
začeti gradnjo vrtca Gorica II, 
zgraditi prizidek k knjižnici, priče-
ti gradnjo kinodvorane v Velenju 
ter gradnjo rekreacijskega centra. 

Nadaljevati pa je potrebno tudi 
z investicijami v zdraviliško dejav-
nost v TopolšicL 

B. Z. 

* 
0 0 
S 



Teči mi, teči vodica 
Za golaž je Laznik dal bika - Pa kaj nebi, ko je pritekla 

težko pričakovana voda 

Čeprav je bilo v soboto dopoldan 
mrzlo, se je pri kmetu Francu Lazni-
ku-Slivniku v Zavodnjah zbralo 

Franc Laznflc  je odvil okrašeno 
pipo. Voda je stekla. 
precej ljudi. Prišli so, da skupno pro-
slavijo; novo delovno zmago, novo 
pridobitev za to hribovsko krajevno 
skupnost, predvsem pa za 15 kmetij 

na Vrheh. Težko pričakovani vodo-
vod je bil končan pred zimo, velika, 
stalna želja številnih družin se je 
uresničila. Toda, ni bilo lahko. 
Objekt, ki so ga v krajevni skupnosti 
že dolgo planirali, a se ga zaradi veli-
kosti niso upali lotiti je bil resnično 
prevelik tako za finančne  kot tudi 
delovne sposobnosti krajevne skup-
nosti. Zato so se problema lotili dru-
gače. K sebi so povabili mladinsko 
delovno brigado Karel Destovnik 
Kajuh iz Velenja. Mladinke in mla-
dinci so se z izredno zagnanostjo, 
resnostjo, močjo in zanosom zagnali 
v hribovsko zemljo". To pa ni bilo 
vse. Pomoč so prispevale tudi razne 
delovne organizacije in posamezniki 
Opravljenih je bilo preko 13.000 
delovnih ur, od tega 9203 prosto-
voljne delovne ure. 

Za sobotno slovesnost ob otvorit-
vi vodovoda so se domačini zelo 
potrudili. Franc Laznik je za to pri-
ložnost žrtvoval bika, z vsake doma-
čije, kjer so dobili vodo, so prinesli 
potico. 

Prisotne, med katerimi so bili 
predstavniki družbeno političnega 
in gospodarskega življenja občine, je 
pozdravil predsednik krajevne skup-
nosti Zdravko Ročnik, ki je naj-
zaslužnejšim za izgradnjo vodovoda 
podelil priznanja. Franca Laznika pa 
je doletela čast, da je tudi uradno 
odprl vodovod. 

Ta delovna zmaga pa ni edina, ki 
jo letos beležijo v krajevni skupnosti 
Zavodnje. Tako so se lotili še uredit-
ve vaške kanalizacije, prenovitve in 
toplifikacije  prosvetnega doma, iz-
gradnje prizidka, prekritja in zuna-
nje ureditve šole ter dograditve tele-
fonskega  omrežja v Zavodnjah in 
Šentvidu. Za pridne dela nikoli ne 
zmanjka. 

BORIS ZAKOŠEK 

Kmetijska zemljiška skupnost v 
občini Mozirje si je za sedanje 
srednjeročno obdobje številna pro-
storska in ureditvena dela, žal pa jih 
zaradi finančnih,  kadrovskih in 
subjektivnih ovir vse prepočasi 
uresničuje. 

Navzlic temu dejstvu pa 
je razveseljivo,;a se lastniki zemljišč 
iz lela v leto bolj zanimajo za za-
okroževanje obdelovalnih zemljišč, 
čeprav je tudi res, da zamenjave in 
zaokroževanja še vedno zelo ovira 
lastniško - posestniška miselnost 
starejših gospodarjev. V nasprotju z 
njimi kažejo mlajši kmetje povsem 
drugačen odnos in si želijo uvajati 
gospodarnejše oblike izkoriščanja 
kmetijskih zempč. Od začetka te-
ga srednjeročnega obdobja do danes 
so v mozirski občini opravili 37 
medsebojnih zamenjav, ki so skupno 
zajele 18 hektarov zemljišč. Koma-
sacije niso izvedli še nobene. Če bo-
do v novem zakonu o kmetijskih 
zemljiščih ustrezneje rešili način 
financiranja  tega, sorazmerno drage-
ga postopka, bodo v mozirski občini 
napeli vse moči in do konca tega 
obdobja skušali opraviti komasacije 
v Bočni kjer so površine najbolj raz-
drobljene, pogoji za združevanje za 
okroženih obdelovalnih celot pa naj-
ugodnejši. 

Izsuševalna dela so uspešno iz-
vedli na 15 hektarih travnikov in na 
5 hektarih zemljišč v družbeni lasti. 

Hidromelioracijsko celoto Duršeki v 
Bočni so z izgradnjo dodatnih po-
kritih odvodnikov in sesalnikov sicer 
zaključili, niso pa uspeli vlaganj 
finančno  pokriti Dogaja se namreč, 
da nekateri lastniki niso pripravljeni 
poravnati denarnih obvez, oziroma 
plačati dogovorjenega pologa za že 
najeti kredit, prav tako pa ne na-
meravajo odplačevati anuitet. Zato 
bo morala kmetijska zemljiška skup-
nost skupščini občine predlagati 
sprejem odloka o izvajanju meliora-
cij, ki bo preprečeval tako škodljiv 
odnos posameznikov do družbeno 
pomembnih del. 

Srednjeročni načrt izsuševanja za-
močviijenih zemljišč torej ne bo 
uresničen, ker kmetijska zemljiška 
skupnost sredstev, ki so potrebna za 
naročilo in plačilo dragih ureditve-
nih načrtov, nepovratnih republi-
ških sredstev pa ne smejo koristiti 
na zemjiščih manjših od 100 hekta-
rov. Poleg tega mora biti na teh 
zemljiščih že urejena mreža odvod-
nikov, v mozirski občini pa žal teh 

pogojev v nobenem primeru ne iz-
polnjujejo. 

Izredno pomembna naloga občin 
in njihovih kmetijsko-zemljiških 
skupnosti je tudi prostorsko načrto-
vanje. To nalogo seveda opredeljuje 
zakon o kmetijskih zemljiščih, mno-
gokje pa jo prepočasi uresničujejo. 

Kmetijska zemljiška skupnost v 
Mozirju je že predlani naročila kate-
gorizacijo kmetijskih zemljišč, ki je 
temelj prostorskega načrtovanja. 

Prispevala je tudi del sredstev. Tvor-
no bo sodelovala še pri nadaljnjem 
usklajevanju različnih interesov med 
uporabniki kmetijskega prostora. Po 
zakonu je seveda soodgovorna za 
varstvo in smotrno izkoriščanje 
kmetijskih zemljišč, za ohranjevanje 
in razvoj z delom pridobljenih vred-
nosti na teh zemljiščih, za zagotav-
ljanje pogojev potrebnih za počitek 
in rekreacijo občanov ter za za-
gotavljanje drugih sploaiih interesov 
na teh zemljiščih. 

JANEZ PLESNIK 

Ugoditi je treba različnim željam 

Nepoučenega obiskovalca, ki pri-
de v Tovarno gospodinjske opreme 
Gorenje v Velenju ravno v času 
polurnega oddiha, ko več tisoč de-
lavcev hiti proti jedilnici, da se 
podpre za delo, ki jih še čaka in na-
domesti že izgubljene kalorije, prav 
gotovo zamika, da bi še sam stopil v 
ta vrvež, žvenket krožnikov in pri-
bora ter malo opazoval, kako se vsa 
stvar odvija. Postreči v pičlih devet-
desetih minutah nekaj tisoč lačnih 
ust res ni mala stvar, posebej, če po-
mislimo še na to, daje skoraj toliko 
tudi različnih okusov. 

Prizori, ko so prvi delavci Gorenja 
pred četrt stoletja v mali vasi Gore-

Načrt ne ho uresničen 
Zaradi razl ičnih ovir prostorska  in ureditvena dela na 
kmeti jskih površinah v Gornj i Savinjski dol in i ne bodo 
opravljena v skladu z načr tom — Premalo denarja in ne-

odgovorno obnašanje posameznikov 

Mara Satler 
nje pojedli malico kar pod dreve-
som, če je bilo lepo vreme, so skoraj 
že pozabljena idila. Danes je števil-
nemu delovnemu kolektivu Gorenja 
na voljo sodobna kuhinja z veliko 
jedilnico, ki lahko hkrati sprejme 
približno 1300 delavcev. V teh 
objektih domuje temeljna organiza-
cija združenega dela Gostinska 
dejavnost, ki jo vodi Mara Satler. 

,,Naša dejavnost seje širila skupaj 
z Gorenjem, saj je njegova velika 
rast narekovala vsevečje potrebe po 
gostinskih uslugah. Ko se je Gorenje 
leta 1958 preselilo v Velenje, so na 
današnjem starem jašku že imeli 
majhno kuhinjo. Na mestu, kjer se 
Gorenje širi danes pa je prva kuhinja 
bila postavljena skupaj s prvo pro-
izvodno halo," je pripovedovala 
vodja tozd Gostinska dejavnost 
Mara Satler. „To je bilo v letu 1964, 
ko so v Gorenju začeli nadvse orga-
nizirano skrbeti za prehrano svojih 
delavcev. V takratnem gostinskem 
obratu je bilo zaposlenih zelo malo 
Budi in spominjam se, da smo ne-
kako pred i  desetimi leti priprav-
ljali po približno 1000 obrokov 
dnevno. Leta 1971 pa smo dobili 

novo veliko jedilnico s sodobno 
opremljeno kuhinjo, kar je zagotav-
ljalo seveda tudi mnogo boljše po-
goje našega dela in kvalitetnejše 
gostinske usluge. V tistem času je 
Gorenje štelo približno 3500 delav-
cev, v kuhinji pa nas je delalo kakih 
deset. To število je v naslednjih letih 
skokovito naraščalo in danes je v 
Gorenju že skoraj 8500 zaposlenih, 
od tega v naši temeljni organizaciji 
103. Polovice jedilnice takrat še 
nismo uporabljali, danes pa je cela 
skoraj že premajhna. Za ilustracijo 
naj omenim da smo lani ustvarili 35 
milijonov skupnega prihodka, letos 
pa bo ta številka za 10 milijonov 
višja. 

V jedilnici Gorenja se delavci 
lahko poslužujejo osmih delilnih 
mest, na katerih se v uri in pol raz-
deli hrana najmanj 4500 delavcem. 
V tozd Gostinska dejavnost priprav-
ljajo hrano za delavce vseh treh iz-
men, kar pomeni poprečno 5500 
obrokov dnevno. V jedilnici sta tudi 
dve manjši delilnici tipa samo-
postrežnih restavracij, kjer je vsake-
mu na voljo pisan spisek jedi in 
brezalkoholnih pijač. 

,jNa pragu leta 1974 smo se pre-
oblikovali v temeljno organizacijo 
združenega dela in od takrat dalje je 
pod našim okriljem tudi gostišče 
Herberstein v Velenju, kjer skrbi za 
goste 13 gostinskih delavcev. Tako 
je v našem statutu poleg glavne de-
javnosti to je nudenja gostinskih 
uslug delavcem podjetja in drugim, 
zapisana še menjava tujih vali»t kot 
stranska dejavnost. Sicer pa imamo 
v naši temeljni organizaciji pet orga-
nizacijskih enot: priprava toplih 
obrokov, oddelek hladnih jedi in 
pijač, obrat Herberstein, priprava 
toplih obrokov za tozda Mali gospo-
dinjski aparati v Nazarju in Gradbe-
ni elementi v Keramiki ter skupne 
službe tozd," je nadaljevala Mara 
Satler in med pogovorom sprejemala 
različna naročila ter prijazno od-
govarjala na vprašanja vseh, ki jih je 
zanimalo, kaj bodo tisti dan lahko 
jedli. 

„Najtežje je ugoditi tolikim raz-
ličnim okusom pa vendarle se pri 
sestavi jedilnika trudimo po najbolj-
ših močeh. Se več in bolje pa bomo 
lahko ponudili, ko bomo posodobili 
kuhinjo in zvečali njene zmogljivo-
sti. Razmišljamo že o tem in upam, 
da bomo kmalu pristopih tudi k 
uresničevanju teh naših želja", je še 
pristavila Mara Satler, vodja tozd 
Gostinska dejavnost Tovarne gospo-
dinjske opreme Gorenje, j KRAJNC 

Asfaltna  cesta v Cirkovce 
Krajani Cirkovc so pričeli 

konec meseca avgusta z izgrad-
njo dva in pol kilometra dolge 
asfaltirane  ceste od Hrastovca 
do središča Cirkovc. Predvide-
vali so, da bodo cesto predali 
namenu že ob letošnjem občin-
skem prazniku, vendar pa dela 
niso uspeli pravočasno opraviti. 
Cesta namreč poteka na mno-
gih mestih po novi trasi. Traso 
so utrdili z gramozom, ki so ga 

dobili v Jeromlovem kamnolo-
mu in na ta način računali na 
precejšnjiprihranek, žal pa ta 
gramoz ni ustrezal. Cesto so 
morah utrditi še s približno 
1400 kubičnimi metri grobega 
materiala. 

Tako se bo predračunska in-
vesticijska vrednost ceste, ki je 
znašala 1,820.000 dinarjev po-
večala za dvesto tisoč dinarjev. 
Krajani so za cesto namenili ves 
krajevni samoprispevek, to je 
okoli 480.000 dinarjev, s pro-
stovoljnimi prispevki so zbrali 
130.000 dinarjev, zelo veliko pa 
so naredili s prostovoljnim de-

' ° m Opravili so preko dva tisoč 
udarniških ur in med njimi zelo 
veliko strojnih. Precej so prihra-
nili tudi s tem, ker so se od-
povedali odškodnini za zemljo, 
po kateri poteka cesta. 

Nekaj izjem je sicer bilo, žal 
pa je potrebno zapisati tudi to, 
da je v Cirkovcah nekaj tudi 
takih, ki se prostovoljnih delov-
nih akcij niso udeležili niti 
enkrat in tako slabo vplivali na 
ljudi, ki so v tej vasi v večini 
kmetje in so imeli v jeseni pre-
cej dela doma, vendar so kljub 
vsemu našli čas, da so pomagali 
pri izgradnji ceste. 

No, kljub vsem zapetljajem 
so utrdili traso ceste od Hra-
stovca do Cirkovc, v ponedeljek 
pa tudi pričeli polagati asfaltno 
prevleko, ki bo široka štiri 
metre. 

S tem bodo krajani Cir-
kovc dobili dobro povezavo z 
dohno. Cesto pa bodo predvi-
doma predali namenu ob dnevu 
republike. 

M. T. 

Nujna združitev  dela 
in sredstev  v gostinstvu. 

Tisoč ljudi - tisoč okusov 
V kuhin j i tovarne Gorenje pripravijo  za svoje delavce pri-
b l ižno 5500 obrokov na dan - V uri in pol jo obišče vsaj 
4500 delavcev - Obstoječe zmoglj ivosti že skoraj 

premajhne 

(nadaljevanje s 1. strani) 
organizaciji združenega dela 
takšne skupne strokovne služ-
be, ki bodo učinkovite, ne 
predrage in sposobne razviti 
gostinsko in turistično dejav-
nost na ustrezno raven. Izredna 
skrb je bila izražena glede 
izobraževanja kadrov in razvoj-
ne politike sploh, vključujoč 
mesta Šoštanj. 

Vsi navzoči so 
znova ugotovili, da z razvojem 
gostinskih uslug in turističnih 
zmogljivosti v občini, še po-
sebej v Velenju, ne sledimo iz-
redno dinamičnemu gospodar-
skemu ter družbenemu utripu. 

(Primer, ko je sozd Gorenje 
nadvse dobro pripravila tretji 
vzorčni sejem v Rdeči dvorani, 
katerega je obiskalo več tisoč 
njihovih poslovnih partnerjev iz 
domovine in tujine). 

Nujno in 
skrajni čas je, so poudarili, da 
se združimo in enotno nastopa-
mo v razvojni, tehnološki 
kadrovski in marketing politiki. 
V zvezi z nadaljnim razvojem 
malega gospodarstva pa je treba 
vpeljati pravilen odnos do za-
sebnih gostiln, ki bodo morale 
biti primerno urejene in katego-
rizirane, s čimer bodo sposobne 
nuditi gostom izbrane jedi, 
vključno s prenočitvami. 

Enako 
skrb bo treba v okviru malega 
gospodarstva namenjati kmeč-
kemu turizmu in pridobivanju 
zasebnih sob. 

V zadnjem obdobju smo pri-
ča vse večjega sodelovanja 
mozirske in velenjske občine na 

različnih področjih gosp 
skega in družbenega živi 
Še posebej se kažejo izi 
možnosti sodelovanja na 
stično gostinskem področ 
bodo zajele lepote Savinjs 
Šaleške doline, kulturno -
dovinske znamenitosti 
dolin, kot tudi rekrea< 
možnosti vključno z Gc 
Zato delavci organizacij zd 
nega dela gostinstva ot 
Velenje ponujajo sodelcj 
delavcem podobnih organi 
v mozirski občini za zdni 
dela in sredstev. 

Na sestanku so se tudi 
govorili, d a j e treba izdelat 
daljni program dela, doli 
roke, do kdaj je treba posai 
no nalogo uresničiti ter ob 
vati ustrezen samoupravni 
razum za dosego cilja; ti 
združitev dela in sredstev ( 
nizacij združenega dela go 
stva v občini, ki bi povezal 
organizacije v prizadevanji! 
izboljšanje sedanjega stanja 
rekli so prepričanje, da t 
delavci v teh organizacijah z 
že nega dela ugodno ocenili 
pore komisije samoupravni 
družbenopolitičnih organii 
kot tudi individualnih po 
vodnih organov v iskanju nt 
možnosti za nadaljnji razve 
dejavnosti in za ustrezno d 
beno vrednotenje dela delai 
v gostinstvu, ki si ga nedvoi 
zaslužijo, saj so že s sedat 
delom uspeli doseči dd 
uspehe, pa čeprav so se ubi 
s pomanjkanjem, zlasti vis 
kvalificiranih  kadrov. 

/i i 
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V petkovem kulturnem večeru bo drevi ob 19. uri večer; 
glasbe, na katerem bo nastopil oktet trobil iz Es 
TOUCHDOVVN BRASS BAND s programom: Svving, Big-̂  
Sound, Dkieland. Gre za kulturno izmenjavo s 
mestom Esslingen (ZRN), s katerim ima Velenje resne 
različnih področjih. Na sliki: gimnazijski oktet trobil iz Es 

V gledališkem abonmaju bo v soboto, 11. novembra 
domu kulture Velenje gostovalo Slovensko ljudsko gledaL. 
Celja s komedijo KURBE. Gre za komedijo iz prve svetovne« 
ki jo je napisal sodobni dubrovni&i dramatik Fedja Sehovr 
gaja se v avstrijski trdnjavi na golem jadranskem otočku „ 
malega pred koncem prve svetovne vojske". V glavnih vlogah i 
pajo: Mija Mencejeva, Jana Šmidova, Ljerka Belakova, Ja 
Tomažičeva, Milada Kalezičeva, Anica Kumrova, MaijancaL-
va, Sandi Krošel, Janez Bermež, Drago Kastelic in drugi. Koma 
je režiral Franci Križaj. Zaradi izrednega zanimanja bosta tej) 
v Velenju dve predstavi, in sicer: ob 16. uri za izven in ob 20.1 
abonente gledališkega abonmaja ter izven. Na voljo je še i 
vstopnic za predstavo ob 16. uri. Na slika: prizor iz kom 
igralci A. Kumrovo, L. Belakovo, J. Bernežem in M. Menceje 
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Iskali gobe, našli malega Edina 
Po treh dneh, ki so bih ne-

skončno dolgi, je konec negoto-
osti, kje je mali Edin Huremo-

vič, ki je - kot smo pisali že v 
prejšnji številki našega tednika 
- izginil v torek, 31. oktobra. 
Tri dni zatem v petek sta fantka 
slučajno našli Štefka  Hojan iz 
Kidričeve in Jožefa  Gruber iz 

rsnikove, obe iz Velenja, ko 
ita nabirali gobe. Dečka sta 
ašli le kakšnih 15 minut hoda 

,od Jevševaijeve domačije v Puš-
ovem gozdu. Takoj nato so 
prepeljali v celjsko bolnišni-

co, da bi ugotovili njegovo 
zdravstveno stanje. 
: Torek, 31. oktobra se bo živ-
ljenje Edinovega starega očeta 
Ivana Jevševaija in njegove stare 
mame Ivanove žene Cilke iz 
Škal .03 vtisnil kot dan, ki ga 
ne bosta nikoli pozabila, katere-
ga se bosta vselej nerada spomi-
njala obenem pa razveseljevala, 
ker se je vendarle tako srečno 
končal. 

Edinova starša Cvetka in 
Nezir živita v Velenju na Tomši-
čevi cesti. Oče je zaposlen na 

rudniku, mati pa kot delavka v 
TGO Gorenje. Njun sinček je 
bil že od osmega meseca staro-
sti v varstvu pri Cvetkinih star-
ših v Skalah. Tako je bilo tudi 
zadnji dan oktobra. Mamica 
Cvetka je brezskrbno odšla na 
delo v tovarno Gorenje, oče 
Nezir "pa je imel službo popol-
dne. Edo (tako ga kličejo 
doma), ki je 5. julija letos do-
polnil drugi rojstni dan, je bil 
skupaj z dedkom pred hišo v 
Škalah. 

MUCO BOM PRIJEL 
„Bilo je okrog desete ure," pri-

poveduje stari oče. Urejeval sem pot 
k hiši, vnuček pa se je poleg igral z 
ročnim vozičkom, ki ga je vozil po 
poti sem in tja. Nekaj metrov vstran 
na pločevini, s katero je pokrita 
apnena jama (in še z deskami varno 
zabita - op.p.) se je igrala naša 
mačka. Tedaj je vnuček dejal: 
,,Muco bom prijeL Muco . . . Ne boš 
je. Sem odvrnil," je dejal stari oče. 
,,Bom, je spet dejal Edin . . . Stekel 
je proti muci, jaz pa sem odšel v 
hišo, da naložim drva v štedilnik. Ko 
sem se čez kakšnih pet minut vrnil, 
dečka ni bilo nikjer. Najprej sem 
pomislil na vodo." 

Med cesto in hišo teče namreč 
potok Lepena, ki pa je v tem suhem 

V zadnjem času je v ospredju 
dogajanj v Gornji Savinjski dolini 
zlasti problematika nadaljnjega raz-
voja kmetijstva in v zvezi s tem seve-
da razprava o osnutkih novih za-

gonov s področja kmetijstva. Zato 
morda ne bo odveč nekaj besed o 
dosežkih pri izvajanju pred petimi 
leti sprejetega zakona o kmetijskih 
zemljiščih. Celovita zemljiška pro-
blematika je brez dvoma izredno 
obširna, zato je omejitev na najbolj 

; pereča področja skoraj nujna. Med 
[te sodijo tiste določbe zakona o 
• kmetijskih zemljiščih, ki so, ali so 
bile, vezane na določene časovne 
roke in tiste, s katerimi se v vsako-

levnem življenju najpogosteje sre-
čujejo, tu pa stav ospredju 115. in 
4. člen omenjenega zakona. 

Zakon o kmetijskih zemljiščih je 
v 115. členu določil, da morajo vsi 
lastniki kmetijskih in gozdnih 
površin in niso kmetje, do konca 
leta 1974 prijaviti vsa zemljišča pri-
stojnemu organu. Ta člen je določil 
tudi petletni rok v katerem morajo 
ti občani prilagoditi obseg svojih 
zemljišč, dovoljenemu maksimumu. 
Potrebna opravila je v določenem 
roku uresničilo 172 občanov in po-
datki, ki so jih v mozirski občini s 
tem pridobili v nobenem primeru ni-
so razveseljivi Teh 172 občanov je 
skupno prijavilo za malenkost manj 
kot 1.025 hektarov zernjišč. Od 
tega je daleč največ gozdov, skoraj 
839 hektarov, ali 81,7 odstotkov. 
Sledijo travniki (9,0) pašniki (4,2), 
njive (3,4) in sadovnjaki (1,7 odstot-
a). Vsa ta zemljišča so razdeljena 

kar 1.117 parcel in v povprečju 
od teh meri samo dobrih 91 

površine niso višek, ker je 1$ obča-
nov od 172 že uveljavilo status kme-
ta, še 13 jih je vložilo ustrezne 
zahtevke, del zemljišč pa bodo ob-
čani zadržali Zakon namreč ne-
kmetom dopušča maksimum od 1 
do 3 hektarov. Povrh vsega največji 
delež odpade na gozdne površine, 
zato bo višek kmetijskih zemljišč 
resnično majhen. Pri odkupu viška 
kmetijskih in gozdnih površin pa se 
pojavljata vsaj dva bistvena proble-
ma. Na eni strani nobena od 
gozdnogospodarskih in kmetijskih 
organizacij združenega dela nima 
potrebnih sredstev za odkup, na 
drugi strani pa so to zemljišča, ki so 
za družbeno proizvodnjo v največji 
meri neuporabna. 

Zakon o kmetijskih zemljiščih v 
svojem 4. členu navaja pogoje, kijih 
mora občan izpolnjevati, da se šteje 
za kmeta, predpisuje pa tudi posto-
pek za uveljavitev statusa kmeta za 
tiste, ki poUebnih pogojev ne izpol-

' 3. Slednje naj bi bilo potrebno 
samo za tiste, pri katerih so potreb-

\ Zbrani podatki seveda povedo, da 
> zemljišča izredno razdrobljena in 
l»rh vsega še slabše kakovosti. Ob — moramo upoštevati, da lahko 

izbira katera zemljišča bo v 
u dovoljene meje zadržal, zato 
no, da se bcnsta kakovost in se-

i viškov zemlljišč še izdatno po-
vše omenjene 

ni pogoji vprašljivi. V praksi se je vse 
odvijalo povsem drugače. Sodstvo in 
upravne službe so namreč poistove-
tile pojem zaščitene kmetije iz za-
kona o dedovanju kmetijskih zem-
ljišč in pojem kmeta iz zakona o 
kmetijskih zemljiščih in so v pravnih 
poslih in upravnih postopkih do-
sledno zahtevale odločbe o statusu 
kmeta od vseh lastnikov in obdelo-
valcev zemljišč, razen od lastnikov 
zaščitenih kmetij. Takšen način iz-
redno zavlačuje postopke in terja 
obsežno, vendar povsem nepotrebno 
administracijo. V spremembah in 
dopolnitvah zakona bo zato nujno 
potrebno nejasnosti v celoti odpravi-
ti. Ta zakonska določba vključuje 
širok krog občanov zato je na dlani 
dejstvo, da so v preteklosti strokov-
ni razlagi zakonskih določil posvetili 
veliko premalo pozornosti, njihova 
uporaba pa je bila prepuščena po-
samični presoji, zato se težavam 
pravzaprav ne kaže čuditi. 

JANEZ PLESNIK 

» 

lladi na osnovni šoli 
mton Aškerc aktivni 

• Na osnovni šoli i Anton Aškerc Ve-
snje aktivno deluije osnovna organi-
»cija ZSMS v kaitero je vključenih 
8 učencev. V zaičetku leta so si za-
tavili precej nalcog. Izredno veliko 
ozornosti so possvetili X. kongresu 
[ovenske mladinae. Organizirali so 
redavanje in razzgovor o vlogi in 
omenu ZSMS ood SKOJ do danes 
sr razgovor na t temo ZSMS in X. 
ongres. Na to teemo so na šoli pri-
ravili tudi razstavvo. V tem času so 
rganizirali tudi oočiščevalno akcijo 
ar pohod na Grmaado. 
Njih 

•klicno ušmerjannje. V sodelovanju 
jihova pomemnbna naloga je tudi 

Skupnostjo za z zaposlovanje bodo 
rganizirali več j predavanj in raz-
>vor z namenonm, da osmošolce 
sdrobno seznanijiijo s tem, kako po-
lembna je pravilrlna izbira poklica, s 

potrebami v občini Velenje ter s šti-
pendijsko politiko. V ta namen 
bodo organizirali tudi obisk mladih 
v delovnih organizacijah. 

Veliko pozornosti bodo posvetili 
vzgoji samoupravljalcev. S samo-
upravljanjem se seznanjajo pri raz-
rednih urah, na oddelčnih konferen-
cah, konferencah  posameznih dejav-
nosti in na Dan učencev, ko vodijo 
celotno življenje na šoli učenci Dan 
samoupravljanja bodo izvedli tudi v 
tem šolskem letu. 

Mladinska organizacija na tej šoli 
bo organizirala tudi plesne vaje. Ob 
koncu bodo pripravili plesni tečaj, 
kamor bodo povabili tudi starše. Se-
veda pa bodo sodelovali na prosla-
vah, spominskih dnevih in drugih 
akcijah. Program dela pa bodo med 
šolskim letom še dopolnjevali 

Neznatni viški  zemljišč 
V mozirski občini zavzeto uresničujejo določila zakona 
o kmetijskih zemljiščih - Viški kmetijskih površin so 
pičl i , pa še za te ni denarja — Nepotrebne težave pri 

določanju statusa kmeta 

jesenskem 'času zelo plitek. Toda 
kljub temu je stari oče najprej po-
mislil, kaj če je vnuček padel v 
vodo. 

„Edina ni bilo v njem. Tedaj je 
pritekla sosedova punčka Darja in 
stekla po stezi, ki vodi v strmi Odraž 
(gozd ob vznožju katerega leži Jev-
ševaijeva domačija). Zaman. Potem 
sem odšel v Velenje in na Postaji 
milice prijavil, da ga pogrešamo." 

Pri hiši blizu kupa prsti, na kateri 
se je mali Edin igral, sta v travi sede-
la njegova starsa Cvetka in Nezir. 
Bilo je v sredo popoldne, dan po iz-
ginotju otroka. 

„Da je Edin izginil, sem zvedel 
popoldne, ko sem prišel na ,šiht'," 
je začel pripovedovati Edinov oče 
Nezir, mamica pa je ves čas nemo s 
solznimi očmi gledala nekam v 
daljavo in imel sem občutek, da 
najinega pogovora sploh ni slišala. 
„Takoj sem odšel v Skale. Ta teden 
delam popoldne. Jutri najbrž ne 
bom šsl na ,šiht', saj ne morem dela-
ti," je nadaljeval dečkov oče. 

Izgubljenega Edina so v torek 
iskali domačini in Seveda tudi delav-
ci postaje milice. Kot je povedal sta-
ri oče, so ga v torek iskali do 23. 
ure. Naslednji dan v sredo je postaja 
milice Velenje organizirala veliko 
akcijo, v kateri so sodelovali poleg 
njih še gasilci Velenja in Skal, kraja-
ni Skal ter Hrastovca oziroma na-
rodna zaščita. V akciji iskanja je 
sodelovalo okrog 50 ljudi. Iskali so 
vse dopoldne, temeljito pregledali 
širše območje domačije, vendar brez 
uspeha. 

Enako hudo je bilo ob izginotju 
malega Edina seveda njegovima sta-
rima staršema. Ko sem v sredo po-
poldne nato sedel skupaj z njima v 
kuhinji, je mati Cilka ves čas jokala, 
saj jima je bilo še toliko bolj hudo, 
ker je deček izginil v času, ko sta 
onadva skrbela zanj. Potem, ko so 
preiskali daleč naokoli vse območje, 
sta vsebolj zavračala misel, da je 
nekje v gozdu. 

„Morali so ga odpeljati," je nekaj-
krat dejala stara mati. „Bolje je ta-
ko," je pristavil stari oče. „Je vsaj 
nekje na toplem. Samo da je 
živ. . ." 

V  torek  ob zaključku 
naše redakcije  smo poklicali 
še celjsko  bolnišnico  ter 
povprašali  predstojnika  otro-
škega  oddelka,  v kakšnem 
stanju so Edina  pripeljali  v 
bolnišnico  in kako se sedaj 
počuti.  Predstojnik  je po-
vedal,  da  je bil  deček,  ko so 
ga pripeljali  v bolnišnico, 
sestradan  in premražen.  Bil 
je tudi  ves preplašen.  Na 
nogah je imel  ozebline,  glavo 
pa je imel  vso opraskano. 
Prav tako so, mu noge precej 
otekle.  Seveda  so ga takoj 
začeli  zdraviti  in naslednji 
dan se je njegovo zdravstve-
no stanje že precej izboljša-
lo.  V  ponedeljek  in torek  pa 
je bilo  njegovo zdravstveno 
stanje že čisto  v redu,  le 
noge je imel  še nekoliko 
otekle,  kot  je dejal  predstoj-
nik. 

„OBE SVA J O K A L I . . . " 
V petek, 3. novembra okrog 14. 

ure je bilo negotovosti konec. 
„Zelo rada nabiram gobe," je za-

čela pripovedovati v Jevševarjevi hiši 
Štefka  Hojan, nekaj trenutkov za-
tem, ko je slučajno našla izgubljene-
ga Edina. Okrog pol ene sva se s 

Pepco odpravile v gobe. Med potjo 
sva srečali Slavka Jevševarja (brata 
starega očeta in ga vprašali, če so že 
našli fantka).  Odvrnil je, da ga ni 
nikjer, pa čeprav so vse preiskali." 

„Stefki  sem dejala," je pristavila 
Jožefa,  „da bi šli raje v Turnski 
gozd, saj so med iskanjem gotovo 
poteptali vse gobe." 

Kot stara gobarka pa Štefka  ve za 
dve mesti v Gorjakošekovi hosti 
(Odražu), na katerih skoraj vedno 
najde gobe. Odvrnila ji je, da bi šli 
najprej pogledat na ti mesti, nato pa 
v Turnsko hosto. 

Na njeno gobarsko mesto" sta 
irišli okrog 14. ure. Tedaj je Pepca 

le nekaj metrov vstran zagledala ne-
kaj modrega. To je bilo dobrih sto 
metrov nad cesto, ki vodi ob robu 

fozda od Gorjakošeka do Pušnika. 
prva je mislila, da je poliviniiasta 

vreča. Ko je zaklicala Jožefo,  ki je 
bila kakšnih trideset metrov višje 
proti vrhu, seje „vrečka" premakni-
la. 

fe 
Štefka  Hojen, stara mama Cilka in Jožefa  Gruber (z leve proti 
desni) v kuhinji Jevševaijevih, nekaj trenutkov za tem, ko sta našli 
Edma. Ko bo Edi prišel iz bolnišnice, se hočem z njim slikati saj 
sem mu rešila življenje," je dejala Hojanova. V petek sta se vračali 
domov le z dvema gozdnima sadežema (na sliki). Toda nadvse vese-
li, da sta vrnili srečo v Jevševaijevo domačijo. 

Edinova mamica Cvetka je spet vesela. Posnetek z Edinovega druge-

„Takoj sem pomislila in si seveda 
na vso moč zaželela, daje izgubljeni 
deček. Stekla sem bliže in res videla, 
da je fantek.  Najbrž je spal, ob mo-
jih klicih pa se je prebudil in dvignil 
glavico. Ko sem ga prijela, se je 
nekoliko branil, ni pa jokal Bil je 
čisto trd od mrazu, v ustih je imel 
polno prsti, ustnice razpokane, 
obraz pa razpraskan. Bila sem vsa iz 
sebe. Presrečna, da sem vendarle šla 
po gobe v to hosto in da sem ga 
našla živega. Odnesla sem ga proti 
vrhu gozda, kjer je bila Jožefa. 
Komaj sem prišla na vrh, saj mi je 
srce od presenečenja na vso moč 
bilo. S sabo sem imela grozdje. Ne-
kaj jagod sem ponudila fantku. 
Takoj je začel segati po njih, vendar 
mu jih nisem dala veliko, ker si 
nisem upala. Sele nato sem ga vpra-
šala, kako mu je ime. Odvrnil mi je 
Edo. Takrat sva obe od sreča začeli 
jokati. Nato sva se napotili k Jevše-
varjevim. Vprašala sem ga, če bo 
lahko hodil. Naredil je lahko le ne-
kajkorakov, zato sva ga nesli. 

Pri Jevševaijevih so bili vsi zbrani 
doma, ko je prišla za njih najlepša 
novica v njihovem življenju. Ko sta 
se Pepca in Jožefa  približali k hiši in 
povedali, da sta našli dečka je le 
stari oče zmogel toliko poguma, da 
je vprašal: „Ali je še živ . . . Veselja 
potem ni bilo konec... Na mestu, kjer leži novinarjeva torba, je Štefka  Hojen na9a Edina. 

Le kakšnih sto metrov nad cesto in dvesto do tristo metrov vstran od Gorjakošekove domačije sta v 
gozdu Štefka  in Jožefa  naši izgubljenega dečka 

Edina so takoj nato odpeljali v 
bolnišnico. Ko sem bil v sredo zve-
čer spet pri Jevševaijevih v kuhinji, 
stara mati Cilka od veselja skorajda 
ni mogla govoriti Le počasi so ji šle 
besede iz ust: „Nikoli si nisem misli-
la, da se bo to zgodilo. Pa toliko 
časa smo ga skrbno čuvali." 

Za čas je obmolknila, da je obri-
sala solze in spet dejala: „Ne gre mi 
v glavo, da je bil lahko toliko časa v 
hosti. Brez hrane v tem mrazu. Se 
zmerom ne morem pregnati misli, 
da ga je morda kdo pripeljal 
nazaj... 

Podobno mislijo mnogi drugi ob-
čani Skoraj neverjetno se jim zdi, 
da je bil vse tri dni v gozdu, in to v 
času, ko so noči izredno mrzle. Pa 
še brez hrane. Zanimivo je tudi to, 
da ni imel na glavi kape, ko sta ga 
Hojanova in Grubaijeva našU Kapa 
mu je visela na vratu. Poleg tega je 
bila čisto suha, enako bunda, v ka-
tero je bil oblečen, le hlačke je imel 
mokre, škornje pa nekoliko vlažne. 

Veselje, sreča in velika hvaležnost 
je sedaj pri Jevševaijevih doma. 
,.Prosim vas, da zapišete," mi je 
dejal Ivan Jevševar, ,,da se iz vsega 
srca zahvaljujem miličnikom, kraja-
nom, gasilcem - skratka vsem, ki so 
tri dni iskali našega Edija. Se po 
sebej pa se zahvaljujem Steflci 
Hojanovi in Jožefi  Grubarjevi, ki sta 
ga našli. Ne vem, s čim naj jim vse 
to povrnemo." 

STANE VOVK 
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Smučarski klub že  aktivei 

• NOGOMET 
DVAKRAT, VODILI 

Nogometaši Rudaija so od-
potovali na gostovanje k Čeliku 
z željo, da bi kar najbolj častno 
izgubili srečanje proti lanskemu 
prvoligašu. V tem so uspeli, saj 
so srečanje izgubili le z dvema 
goloma razlike. Kot so po pri-
hodu v Velenje povedali, ima 
največ zaslug za poraz z rezulta-
tom 4:2 zagrebški sodnik Ser-
tič. 

Velenjčani so namreč kar 
dvakrat vodili. Najprej z golom 
Gašiča 0:1, nato pa še z golom 
Mujiča 1:2, in to vse do 65. 
minute. Tedaj pa si je sodnik 
najprej izmislil enajstmetrovko 
in domačini so s strelom Hajdu-
ka z bele točke izenačili na 2:2. 

Izenačujoči gol je domači-
nom vlil novega poleta in dvaj-
set minut pred koncem je Buza 
najprej povedel svoje moštvo v 
vodstvo in to po predhodnem 
prekršku, končni rezultat sreča-
ma pa je doseglo desno krilo 
Celika Prodanovič po napaki 
vratarja Rudaija Vukoviča. V 
nedeljo gostuje v Velenju Istra 
iz Bugojna. 

OSTALI 
PRAZNIH ROK 

V obeh slovenskih nogomet-
nih ligah so preteklo nedeljo 
odigrali že prvo „pomladansko" 
kolo prvenstva, v katerem je 
selekcija iz Šmartnega ob Paki 
doživela pivi letošnji poraz na 
domačih tleh. V razburljivem 
srečanju jo je premagal Rudar 
iz Tibovelj z rezultatom 1:0 
(1:0) pred nekaj več kot dvesto 
gledalci. Začetek srečanja je 
obetal oster in hud boj za 
točki, saj so igralci obeh ekip s 
požrtvovalno igro hoteli čim-
prej zatresti mrežo. Domači 
nogometašii so že v prvih minu-
tah imeli tri lepe priložnosti za 
zadetek, ki pa jih napadalci niso 
znali izkoristiti. Njihovo ne-
spretnost so gostje kaznovali že 
v 8. minuti, ko so iz enega 
hitrih in nevarnih nasprotnih 
napadov dosegli zadetek, ki jim 
je ob koncu prinesel poln iz-
kupiček. Nogometaši Šmartne-
ga so si prizadevali na vso moč, 
da bi točki le ostali doma, toda 
kljub mnogim zrelim priložno-
stim se mreža trboveljskega 
Rudaija do konca srečanja ni 
zatresla. Prav v lahko pa bi se 
zatresla na nasprotni strani, ko 
je v 75. minuti sodnik dosodil 
najstrožjo kazen v korist Rudar-
ja. Domači vratar P. Podgoršek 
je ukrotil strel z bele točke kar 
pa vseeno ni pripomoglo k 
temu, da bi selekcija Šmartnega 
osvojila vsaj točko. 

Nogometaši selekcije iz Šmartnega ob taki 

Ekipa Šmartnega bo v ne-
deljo nastopila v Litiji. ŠMART-
NO: P. Podgoršek, F. Omladič, 
Kralj, Nežmah^ G. Omladič, A. 
Podgoršek, Žalig, Završnik, 
Meh, Goršek (Bric), Krajnc 
(Kodre). j . K. 

• ODBOJKA 

ZOPET PORAZ 
Odbojkarice Ljubnega so v 

nedeljo doma gostile ekipo 
Maribora, ki jim je neposreden 
tekmec v boju za sredino prven-
stvene lestvice. Žal domače 
igralke niso ponovile dobre in 
učinkovite igre, kakršno so 
prikazale pred štirinajstimi dne-
vi z ekipo Viča in so zasluženo 
ter prepričljivo klonile. Dve 
nadvse pomembni točki sta 
tako odšli v Maribor. Igralke 
Ljubnega so tokrat ponovno za-
igrale neučinkovito v napadu, 
pa tudi sicer se z igro na mreži 
ne morejo pohvaliti. Pri doma-
činkah je bila najboljša Mojca 
Jeraj, najboljša na igrišču pa je 
bila Mariborčanka Ferfoljeva, 
kije zlasti v napadu igrala izred-
no. V telovadnici osnovne šole 
sta pred 50 gledalci sodila Vi-
tanc iz Ljubnega in Verbič iz 
Raven na Koroškem. Še re-
zultat - 0:3 ( -9 , -14 , -9) . 

J. P. 

SEJEM 
SMUČARSKE 

OPREME 
Kot vsako leto, bo tudi 

letos Smučarski klub Vele-
nje organiziral sejem smu-
čarske opreme. Vendar pa z 
razliko od dosedanjih sej-
mov, bo tokrat to resnično 
sejem, kjer boste lahko pro-
dali in kupili rabljeno smu-
čarsko opremo, kupili pa 
boste lahko, seveda s po-
pustom, tudi novo smučar-
sko opremo, ki vam jo bosta 
nudili Nama Velenje ter 
ERA Velenje ob sodelovanju 
Elana iz Begunj. Na sejmu si 
boste lahko ogledali tudi 
smučarske filme,  se včlanili 
v Smučarski klub itd. 

Sejem bo v Rdeči dvorani 
v Velenju, .v nedeljo 19. 
novembra 1978 od 8. do 12. 
ure. 

Z nasveti pri nakupu vam 
bodo pomagali strokovni 
smučarski delavci Smučar-
skega kluba Velenje. 
VABLJENI! 

V , 

POUK PLETENJA 
Društvo prijateljev mladine iz 

Šmartnega ob Paki je tudi za 
letošnjo zimo pripravilo tečaj plete-
nja, ki je pri domačinkah ponovno 
vzbudil precejšnje zanimanje. Že 

Eribližno mesec dni se v učilnici 
judske tehnike zbira trikrat teden-

sko skupaj 43 žena in deklet: 23 v 
začetnem in 20 v nadaljevalnem te-
čaju. Ko bodo spleteni prvi izdelki, 
bodo podobno kot lani pripravili 
razstavo le-teh in nato, kot vse 
kaže, nadaljevali z večeri pletenja, 
saj je zanimanje za učenje te ročne 
spretnosti še vedno zelo veliko. 

J. K. 

Smučarski klub Velenje tudi v 
poletnih mesecih hi počival. Analizi-
rali so delo v preteklem obdobju in 
pripravili program dela za sezono 
1978/79. Tudi v bodoče bodo na-
daljevali in še bolj izpopolnili tradi-
cionalne množične spominske pri-
reditve. V osnovnih šolah in vzgojno 
varstvenih zavodih želijo pridobiti 
učitelje oziroma vzgojiteljice za 
pouk osnovnih elementov vseh smu-
čarskih disciplin. Strokovnemu 
kadru bodo nudili nenehno izpopol-
njevanje ter se zavzemali za boljšo 
organizacijo smučanja na naših smu-
čisčih, skrbeli za množičnost, po-
pularizacijo in razvoj smučanja med 
občani, zlasti med mladino. 

Ena izmed osnovnih nalog je 
izobraževanje ter vzgoja strokovnih 
kadrov v vseh smučarskih discipli-
nah in seveda izpopolnjevanje stro-
kovnosti in pridobljenega znanja. V 
klubu je trenutno včlanjenih 60 
strokovnih delavcev. Zanje skrbita 
Področni zbor vaditeljev, učiteljev 
in trenerjev smučanja ter področni 
zbor sodnikov smučanja kot stro-
kovni organizaciji-

Prve vidne rezultate je smučarski 
klub Velenje v preteklosti dosegel 
na področju vzgoje mladih tekmo-
valcev, saj imajo že 32 tekmovalcev 
v alpskih disciplinah. V bodoče si 
bodo prizadevali, da bi pridobili še 
več tekm ovalcev in da bi ti dosegli 
kar najboljše rezultate. Več poudar-

kronika 
NEPRIMERNA HITROST 

Iz Šoštanja proti Šmatrnemu 
ob Paki je peljal 30. oktobra 
letos voznik osebnega avto-
mobila CE 633-80 Andrej 
Volk. V blagem desnem ovinku 
ga je pred stanovanjsko hišo 
Skorno 7/a zaradi neprimerne 
hitrosti glede na stanje ceste, ki 
je bila spolzka zaneslo v levo in 
ga je z vozilom obrnilo na stre-
ho. Po tridesetih metrih pa se je 
vozilo ustavilo. Pri nesreči se je 
voznik Andrej Volk telesno 
poškodoval. 

PODLEGEL POŠKODBAM 
Voznik tovornega avtomobi-

la CE 904-94 Stanislav Rqh je 
peljal 31. oktobra ob 10. uri 30 
minut iz Šoštanja proti gradbi-

šču Šaleške magistrate v Loko-
vici. Ko je pripeljal približno 
100 metrov naprej od hiše 
Lokovica 1, je opazil, da mu je 
nasproti vozil voznik tovornja-
ka CE 109-816 Franc Debelak. 
Ker je cesta ozka in srečanje ne-
mogoče, je zapeljal skrajno 
desno na stransko cesto. Ko je 
voznik Debelak odpeljal dalje, 
je voznik Stanislav Rajh zapeljal 
vzvratno na glavno cesto in pri 
tem z zadnjim delom tovornega 
avtomobila zadel voznika kole-
sa z motoijem Ivana Soviča, ki 
je stal za tovornjakom. Voznik 
tovornjaka udarca ni čutil, zato 
je zapeljal dalje, ko pa je bil po-
ševno na glavni cesti, je v 
vzvratnem ogledalu opazil voz-
nika kolesa z motoijem. Ustavil 
je vozilo in pogledal kaj se je 
zgodilo. Voznik kolesa z motor-
jem Ivan Sovič je poškodbam 
na kraju nesreče podlegel, saj so 
ga kolesa tovornjaka do predela 
trebuha pomečkala. 

PETKOV KULTURNI 
VEČER 

Drevi ob 19. uri bo v knjižnici 
Kulturnega centra Velenje 
petkov kulturni večer na kate-
rem bo nastopil oktet trobil iz 
partnerskega mesta Esslingen 
„TOUCHDOWN BRASS 
BAND" z večerom zabavne 
glasbe. 

SATIRIČNI KABARET 
V domu kulture Šoštanj bo dre-
vi ob 20. uri nastopil TOTI 
KABARET iz Maribora z iz-
vajalci: Vinko Miljutin, Šimek 
— „Šraufciger",  Milena Muhič, 
Janez Klasinc, Peter Trnovšek 
in vokalno instrumentalni kvar-
tet. Vstopnina 30,— din. 

V prejšnji številki nam je pri vesti Čigavi so predmeti? zaradi 
pomanjkanja prostora izpadla fotografija  predmetov, ki jih je od-
nesel C. P. v noči med 15. in 16. septembrom letos, ko je vlomil v 
osebni avtomobil znamke Škoda. Avtomobil je v času vloma stal 
pred servisom EI Niš v Velenju. Delavci postaje milice Velenje 
prosijo lastnika predmetov na fotografiji,  da se čimprej zglasi na 
postaji, saj bo tako pripomogel k čim hitrejši razrešitvi tega kazni-
vega dejanja. Fotografijo  z ukradenimi predmeti danes objavljamo 
in se obenem opravičujemo. 

Delovna organizacija za prenos 
in distribucijo toplotne energije 

»TOPLOVOD« VELENJE 
VELENJE p o., Koroška cesta 46 

objavlja 
dela in naloge 

- STROJNEGA TEHNIKA 
zadelovprojektivi 

- ELEKTROTEHNIKA (lahko začetnik) 
za delo dispečerja toplotne energije 

Delo se opravlja v treh izmenah. 
Poskusno delo za obe delovni opravili je tri mesece. 
Vloge pošljite na naslov delovne organizacije, v roku 8 dni 
od dneva objave. 

ka bodo posvetih večji udeležbi tek-
movalcev na tekmovanjih, boljši 
organizaciji in izvedbi tekmovanj. 
Med izredno pomembnimi nalogami 
smučarskega kluba Velenje pa je 
tudi razvijanje množičnosti Vse 
akcije in vsi programi dela so usmer-
jeni v to, da se čim bolj popularizira 
in razvija smučanje kot športna 
panoga širokega kroga delovnih ljudi 
in zlasti mladine. S pridobivanjem 
novih članov v smučarski klub in s 
primerno organizacijo smučarskih 

izletov, bodo vzpodbujali aitir 
rekreacijo. 

Že nekaj let smučarski klub tu 
aktivno skrbi za osnovno smučar: 
znanje mladine. Tako so vsako k 
organizirali smučarske tečaje, ki 
jih je udeleževalo preko 100 tečaj 
kov^ 

Nenazadnje pa skrbi smučar! 
klub tudi za obratovanje smučišč 
Šaleku, v oskrbi pa ima tudi sedi 
prenosnih žičnic ter smučišče; 
Zavodnjah. M. 

KULTURNI CENTER 
VELENJE 

razpisuje 
dela in naloge: 

1. Knjižničar — svetovalec 
za nedoločen čas s polnim delovnim časom. 
Pogoj: višja izobrazba knjižničarske ali pedagoške smeri in 
najmanj eno leto delovnih izkušenj. 

In razglaša 

2. Blagajnik — receptor 
Pogoj: najmanj končana osemletka. 

3. Hišnik na velenjskem gradu 
Pogoj: kvalificiran delavec 

4. Biljaterje za dom kulture Velenje in Šoštanj. 

' t 1 

t sai 
• r 

Prijave z dokazili pošljite v 15—dneh po objavi na naslov: 
KULTURNI CENTER VELENJE, Titov trg 5. Velenje. 

GLEDALIŠKI ABONMA 
V soboto 11. novembra 1978 
bosta v domu kulture Velenje 
dve gledališki predstavi Fedje 
Sehoviča: KURBE, v izvedbi 
SLG iz Celja: 

ob 16. uri za izven in 
ob 20. uri za abonma in iz-

ven. 
Vstopnice po 40,— din so 

na razpolago samo še za pred-
stavo ob 16. url 

DIPLOMSKI VEČER 
V torek 14. novembra 1978 ob 
19. uri bo v knjižnici Kultur-
negaa centra Velenje diplomski 
večer, ki ga prirejata Univeiza v 
Ljubljani — Akademija za glas-
bo in Kulturni center Velenje. 
Nastopil bo Branko ŠKRUBA, 
pozavna, ki bo igral dela Mar-
cella, H"andla, Lovca Gržiniča 
in Grkoviča. Pri klavirju prof. 
Nada Oman. 

V E L E NJE 

ELEKTRO-KOVINARSKI OBRAT 

Za opravljanje del oziroma delovnih nalog doma in v tujini 

vabimo k sodelovanju 
1. več elektroinstalaterjev, 
2. več elektromonterjev, 
3. več vodovodnih instalaterjev, 
4. več toplovodnih instalaterjev ter 
5. več kleparjev s pridobljeno strokovnostjo visokokvalifici-

ranega delavca te stroke. 

Pripravljeni smo za sporazumno reševanje stanovanjskih 
vprašanj ter dogovarjanje o višini osebnega dohodka. 
Kandidati naj pošljejo vloge na kadrovsko-socialno službo 
Rudarskega šolskega centra, Velenje, Prežihova št. 3. 

VELENJE 

TOZD PEDAGOŠKA DEJAVNOST 

Na podlagi 22. ČL TZDR (Ur. I. SRS št. 24/77) in sklepa 
komisije za medsebojna delovna razmerja TOZD PD z dne 
26.10. 1978 ter sklepa DS TOZD PD z dne X . 10.1978 

objavljamo 

i 

potreba po novih delavcih in sicer za: 

1. tajnico delovna enote 
pogoj: končana srednja šola in 3 leta delovnih izkušenj; 

2. dva diplomirana elektro inženirja 
za poučevanje elektro—tehniških predmetov 
pogoj: diplomiran elektro inženir — jaki tok; 

3. diplomirana inženirja strojništva 
za poučevanje strokovno-teoretičnih predmetov 
pogoj: diplomiran inženir strojništva; 

4. diplomiranega inženirja rudarstva 
za poučevanje strokovnih predmetov rudarstva 
pogoj: diplomiran inženir rudarstva; 

Delo se za vsa navedena delovna mesta združuje za ne-
določen čas. Osebni dohodek po pravilniku o delitvi 00, ki 
znaša za delovno mesto tajnice 5.700 din, za delovno mesto 
učitelj pa 8.000 din mesečno. Učiteljem je na razpolago eno 
večje družinsko stanovanje. 
Kandidati naj naslovijo pismene vloge na kadrovsko-social-
no službo RŠC Velenje, Prežihova 3. 

Srečno! 
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obveščevalec koledar 

dežurstva 
)RAVSTVENI DOM VELE-

0. 11. 1978 od 7. do 20. ure 
. Jadvviga Kosi 

11. 1978 od 20. dr. Janez 
ss 

11. 1978 do 7. ure dr. 
cz Poles 
11. 1978 od 7. dr. Peter 

opitar 
J. 11. 1978 do 7. ure dr. Peter 

Sitar 
11. 1978 od 7. do 20. ure 

.Valter Pirtovšek 
11. 1978 od 20. dr. Pavle 
elj 
1. 1978 do 7. ure dr. Pivle 

kVSTVENI DOM ŠOŠ-

XI. do 12. 11. 1978 dr. 
' t ™ 

i. 11. 1978 dr. Bogdan Menih 
11. 1978 dr. Jovan Stupar 
11. do 16. 11. 1978 dr. 
r Lazar 

<A AMBULANTA VELE-

11. in 12. 11. 1978 dr. 
Grasselli, Velenje, Split-

8. do 12. ure dežuren v 
ambulanti SŠZD Velenje, 

r v pripravljenosti doma 

ARSKA POSTAJA: 
10. 11. do 16. 11. 1978 

ipl. veterinar Peter Rihtarič, 
oš tanj, Prešernov trg 7 - tele-
on 881 - 143 

mali 
oglasi 

PRODAM tri leta star pralni 
roj PS 620 BIO, 14 progra-
»v. Vanja Oblak, Prešernova 
, Velenje. 
V SOBOTO, dne 28. 10. 

978, je izginili pes, nemški 
rčar (dolgodlak) po hrbtu črn, 
odaj svetiorjaw, s pokončnimi 

Vzelo košat navzgor zavi-
rep. Ovratnico z značko 

Ijenja. Shši na ime Runo. 
itelju damo lepo nagrado. 

Uršič, Koroška 19, Šoš-

1AMSKA uslužbenka išče 
ano sobo s souporabo ko-

ice v Velenju ali bližnji 
ici. Po dogojvoru možna po-

danska pomcoč v gospodinj-
. Kličite dojpoldne na tele-
850-030, imterna 540. 

DRUŽINA z: enim otrokom 
Iče sobo s soujporabo kopalni-
C. Roman Kraimer, Arnače 2, 
Velenje. 

UGODNO prcodam omaro za 
io sobo. CDgled po 15. uri 
dne. Zapuušek, Šaleška 20 

elenje. 
UGODNO PFRODAM Škodo 

®0 Š, letnik 11971, neregistri-
Ina v voznem : stanju. Vranjek 
Bva, Ložnica 122, Velenje. 
ENOSOBNO ! STANOVANJE 

8 m2 Cankarjrjeva 2 Velenje, 

i - ;«; toevn 

!« 

menjam za enosobno v 55 stol-
piču v prvem ali drugem nadst-
ropju. Pintarič Mihael. 

UGODNO (»odam nerabljen 
stroj za pomivanje posode Za-
nussi - Končar,motor, menjal-
nik in druge dele za Zastavo 
750. Alojz Le ver, Prihova 30, 
Nazaije. 

PRODAM dvostanovanjsko 
hišo v okolici Ptuja. Naslov v 
upravi lista. 

UGODNO PRODAM moto 
- APN 4. Gliniek Marjan Škale 
35, Velenje. 

sk, 10. november - Andrej 
>ota, 11. november - Martin 

»delja, 12. november — Emil 
sdeljek, 13. november 

-Stanislav 
Foiek, 14. november - Borislava 

sda, 15. november — Polde 
etrtek, 16. november - Jerica 

REDNI KINO 
10. 11. - petek ob 17.30 in 

19.30 ČIPKARICA - francoskošvi-
carski ljubezenski 

11. 11. - sobota ob 17.30 in 
19.30 WINETOU - OI DEL -
SLOVO VELIKEGA POGLAVA-
RJA. Režija: Herald ReinL Igrajo: 
Lake Barcker, Piere Brinsz 

12. 11. - nedelja ob 17.30 in 
19.30 WINETOU - III DEL -
SLOVO VELIKEGA POGLAVAR-
JA 

13. 11. - ponedeljek ob 17.30 in 
19.30 MESTO NASILJA - ameri-
ška drama. Režija: Charles B. Piere. 
Igrajo: Ben Johnson, Andrew Prine 

14. 11. - torek ob 17.30 in 
19.30 POSLEDNJI MAGNAT -
ameriška melodrama. Režija: Elija 
Kazaa. Igrajo: Robert De Nero, 
Jack Nicholson 

15.11. - sreda ob 17.30 in 19.30 
POGLEDI NEKEGA KLOVNA -
zahodno nemški. Režija: Vojtech 
Jasny. Igrajo: Helmut Griem, Hanna 
Schygula Griem, Hanna Schagula 

16. 11. četrtek ob 17.30 in 19.30 
HELLO DOLLY - ameriška kome-
dija. Režija: Genne Kelly. Igrajo: 
Barbara Streisant, Walter Methau 

KINO DOM KULTURE 
12. 11. - nedelja ob lOi uri 

POSKUS BEGA - zahodno nemSci 
mladinski film.  Režija: Vojtech 
Jasny. Igrajo: Tomislav Savič, Hans-
jogr Felmy 

13. 11. - ponedeljek ob 29. uri 
POGLEDI NEKEGA KLOVNA -
zahodnonemška drama. Režija: Voj-
tech Jasny. Igrajo: Helmut Griem, 
Hanna Scygulla 

UNO ŠOŠTANJ 
11. 11. - sobota ob 15.30 PO-

SKUS BEGA - zahodno ne miki 
mladinski film.  Režija: Vojtech Jas-
ny. Igrajo: Tomislav Savič, Htnsjogr 
Felmy 

11. 11. - sobota ob 19.30 PO-
SLEDNJI MAGNAT - ameriška 
drama. Režija: Elija Kazan. Igrajo: 
Robert De Niro, Jack Nicholson 

12. 11. - nedelja ob 17.30 in 
19.30 MESTO NASILJA - ameriški 
barvni. Režija: Charles B. Piere. 
Igrajo: Ben Johnson, Andrew Princ 

13. 11. - ponedeljek ob 19.30 
MNETOU III DEL - SLOVO VE-
LIKEGA POGLAVARJA. Režija: 
Harald ReinL Igrajo: Lake Bracher, 
Pire Brinaz 
15. 11. - sreda ob 19.30 H£LLQ 
DOLLY - ameriški film.  Režija: 
Gene Kelly. Igrajo; Barbara Strei-
sand, Walter Matthau 

16. 11. - četrtek ob 19.30 PO-
GLEDI NEKEGA KLOVNA - za-
hodno nemška drama. Režija: Voj-
tech Jasny. Igrajo: Helmut Griem, 
Hanna Schygulla 

KINO TOPOLŠČICA 
11. 11. - sobota ob 16. uri 

POSLEDNJI MAGNAT - ameriški 
Režija: Elija Kazan. Igrajo: Robert 
De Niro, Jack Nicholson 

KINO ŠMARTNO 
OB PAKI 

14. 11. - torek ob 17. uri VINE-
TOU HI DEL - SLOVO VELI-
KEGA POGLAVARJA. Režija: He-
rald ReinL Igrajo: Lake Barcker, 
Piere Brinsz 

r 

gorenjeftgj® 
TOZD Avtopark 

Velenje, Celjska 5 a, 
razpisuje 

po sklepu DS-TOZD od dne 30. 10.1978 

javno dražbo 
za prodajo avtomobilov: 
- RENAULT 12 TL I. izd. 1972 v izklicni vrednosti 

17.000,00 din; ni v voznem stanju 
- RENAULT 12 TL I. izd. 1972 v izklicni vrednosti 

19.000,00 din; v voznem stanju 
- REANULT 12 TL I. izd. 1972 v izklicni vrednosti 

12.000,00 din; v voznem stanju 
- RENAULT 12 TL I. izd. 1972 v izklicni vrednosti 

12.000,00 din; v voznem stanju 
- RENAULT 12 TL I. izd. 1972 v izklicni vrednosti 

12.000,00 din; v voznem stanju 
- RENAULT 16 TL I. izd. 1972 v izklicni vrednosti 

25.000,00 din; v voznem stanju 
- RENAULT 16 TL I. izd. 1972 v izklicni vrednosti 

19.000,00 din; v voznem stanju 
- ZASTAVA 750 I. izd. 1972 v izklicni vrednosti 4.000,00 

din; v voznem stanju' 
- ZSTAVA 640 - tovornjak 3 t. I. izd 1973 v izklicni 

vrednosti 8.000,00 din; ni v voznem stanju 
1.Na dražbi sodelujejo družbeno-pravne osebe, občani, 

društva in druge civilno pravne osebe, ki položijo akon-
tacijo v višini 10 % izklicne vrednosti eno uro pred javno 
dražbo. 

2. Rok za sklenitev se mora izvršiti najkasneje v 15-ih dneh 
po izvedbi javne dražbe na žiro račun št. 
52800-601-21714. 

3. Vozila si je možno ogledati eno uro pred javno dražbo. 
4. Javna dražba bo v nedeljo, dne 26. 11. 1978 ob 8. uri v 

prostorih mehanične delavnice TOZD AVTOPARK. 
Vse informacije v vezi dražbe lahko dobite na telefon 

850-030, interna 940. 

Prometno, gostinsko in turistično podjetje 
„1Z LETNIK" 
Celje 

TOZD Potniški promet 

objavlja 
prosta deta in naloge 
- VODJA PROMETNE POSLOVALNICE 

pogoji: višja ali srednje-šdska izobrazba in 3 leta in 5 let 
delovnih izkušenj. 
K sodelovanju vabimo vse kandidate, ki izpolnjujejo zahte-
vane pogoje in želijo združiti delo v OZD JZLETNIK" Celje 
za nedoločen čas. 
Vloge sprejema splošno-kadrovski sektor OZD JZLETNIK" 
Celje, Gregorčičeva 7. 

ZAHVALA 
Ob boleči izgubi ljube žene, mame in stare mame 

KRISTINE PODPECAN 
se iskreno zahvaljujemo vsem prijateljem, znancem in 
sosedom, ki so jo v velikem številu spremili na njeni 
zadnji poti, ji darovali cvetje, vence in izrazili sožalje. 
Zahvaljujemo se govornikom in duhovniku za opravljen 
obred. Posebna hvala še doktorju Pirtovšku, ki ji je lajšal 
bolečine. 

Žalujoči: mož, sin in hčerki z družinami. 

rudarsko 
elektroenergetski 
kombinat 
velenje 

DO PLASTIKA, n.sol.o. 

razpisuje 
Na podlagi sklepa komisije za delovna razmerja DSSS in 
TOZD KIG vabimo k sodelovanju sodelavce za nedoločen 
čas z veseljem do dela v razvoju in proizvodnji kompletiranja 

avtomatov za avtomatsko pakiranje. 
1. DIPLOMIRANEGA INŽENIRJA ELEKTRONIKE 
2. DIPLOMIRANE STROJNE INŽENIRJE 
3. EKONOMIST 
4 INŽENIRJE STROJNIŠTVA 
5. STROJNE TEHNIKE 
6. ADMINISTRATORJA 
7. REZKALCE 
a STRUGARJE 
9. KALILEC 

10. VARILEC 

Od kandidatov pričakujemo: 

pod 1. 
— visoko šolsko izobrazbo eiektro smeri, šibki tok, 
— praktične izkušnje v stroki, 
— znanje enega svetovnega jezika, 
— moralno in družbeno politične vrline; 
pod 2.4. 
— visoka oziroma višja strokovna izobrazba, strojne smeri, 
— praktične izkušnje v stroki, 
— znanje enega svetovnega jezika, 
— moralne in družbeno politične vrline; 
pod 3. 
— visoka ali višja izobrazba ekonomske smeri, 
— 2 leti delovnih izkušenj, 
— moralne in družbeno politične vrline; 
pod 5. 
— srednja strokovna izobrazba strojne smeri, 
— praktične izkušnje v stroki - na področju konstruiranja, 
— moralno in družbeno politične vrline, 
pod 6. 
— srednjo strokovno izobrazbo administrativne smeri, 
— poznavanje tajniških opravil, 
— komunikativne sposobnosti; 
pod 7.8.9. 
— končana ustrezna poklicna šola, 
— dve leti delovnih izkušenj, 
— odslužen vojaški rok; 
pod 10. 
— končana ustrezna šola, 
— znanje eiektro in avtogenega varjenja, 
— odslužen vojaški rok. Za vse kandidate velja poseben 

pogoj poskusnega dela in sicer: 
pod 1 ,2 ,3 ,4 - 9 0 dni 
pod 5, 6 ,7 ,8, 9 , 1 0 - 4 0 d n i 

Svojim sodelavcem nudimo možnost razvojno kreativnega 
dela v urejenih delovnih okoliščinah, stimulativne osebne 
dohodke in uspešno pomoč pri reševanju stanovanjskih 
problemov. 
Vabimo vse kandidate, ki imajo željo, da se uveljavijo na 
svojem področju dela, da se prijavijo na razpis. Prijavi je 
potrebno priložiti kratek življenjepis, opis dosedanjega dela 
ter dokazilo o izpolnjevanju razpisnih pogojev. Kandidati naj 
svoje prijave pošljejo na naslov REK Velenje, DO Plastika, 
Koroška 61, Velenje. 
Kandidate bomo o izbiri obvestili v 15 dneh od prejema 
ijihove vloge. 

gibanfe 
... m •"CTT-» 1 ^ ^ 
p r e i n v a i s r v a 

ZAHVALA 

Ob mnogo prerani izgubi naše drage žene in mame 

ANE PUŠNIK 
se najtopleje zahvaljujemo vsem, ki ste jo spremili na njeni zadnji poti, zasuli njen prerani 
grob z venci in šopki, ter nam izrazih sožalje. Prisrčna hvala vsem prijateljem in znancem. 
Posebej se zahvaljujemo doktorju Ivanu Zupancu in zdravstvenemu osebju urološlega 
oddelka splošne bolnice Slovenj Gradec za prizadevanje in trud, da bi premagali njeno 
neozdravljivo bolezen. 
Zahvaljujemo se tudi Tovarni gospodinjske opreme Gorenje - TOZD Elektronika, TOZD 
Servis, TOZD Zamrzovalniki, delavcem davčne uprave skupščine občine Velenje, OOS 
SO Velenje, hišnemu svetu Veljka Vlahoviča 38 in govornikom za poslovilne besede. 
Hvala tudi duhovniku za obred. 
Žalujoči: mož Jože, hčerka Marina, hčerka Anica z družino ter sinovi Slavko, Ivan in 

Jože z družinami. 

ŠOŠTANJ: 
Smrti: Marija Arižin, kmeto-

valka iz Tepanskega vrha, stara 
81 let; Amalija Govedič, upo-
kojenka iz liboj, stara 76 let; 
Ludvik Stramčnik, soc. podp. 
iz Velenja, Koroška 80, star 34; 
Franc Ovčjak, kmet iz Topol-
šice 170, star 48 let; Ivan Der-
mol, upokojenec iz Dmžmiija 
67, star 65 let. 
VELENJE: 

Poroke: Leopold Tovornik, 
rojen 1957, avtomehanik iz Ve-
lenja in Irena Kregar, rojena 
1956, tehnična risarka iz Vele-
nja. 

Smrti: Janez Sovič, upoko-
jenec iz Raven 4, star 67 let; 
Angela Sedelšek, upokojenka iz 
Velenja, Kidričeva 23, star 71 
let; Ana Pušnik, gospodinja iz 
Šaleka, stara 63 let; Stanislav 
Camlek, upokojenec iz Podkra-
ja pri Velenju 47, star 69 let 

V mesecu oktobru tega leta je 
odšel iz doma počitka Šmarje ne-
znano kam Johan PLANKO, sta. 7 3 
let, prej stanujoč Žegar št. 4, posta 
Prevoije, SO Šentjur pri Celju. ' 

Johan PLANKO je bil ob odhodu 
iz Doma počitka oblečen v sive hla-
če, siv suknjič in sivo jopico. S seboj 
je imel črno torbo. PLANKO ima 
sive lase in plave oči 

Kdor bi Johana PLANKA videl 
ali vedel, kje se zadržuje, naj o tem 
obvesti najbližjo postajo milice ali 
upravo javne varnosti Celje, Gregor-
čičeva 5, telefon  239-41. 



Končno! je dejal mimoidoči, ko so te dni začeli urejeva-
ti okolico spomenika ,,R udarja" v središču Velenja. 
Resnično skrajni čas je že bil. Ne bi bilo treba več dolgo 
čakati pa bi spomenik „Rudarja" prekrilo ne preveč 
okrasno grmičevje. 

Od središča Velenja do naselja na Gorici so najprej i 
dili pešpot in tako omogočili prebivalcem, da jim nt 
treba vsakič z avtomobilov v trgovine ali tudi na d 
Sedaj napeljujejo še razsvetljavo. Upati je, da svetilke 
bodo postavili le zaradi simbolike, kot na Prežihovi| 
ščadi, kjer že lep čas niti ena ne gori 

Ko so gradili stanovanjske bloke ob Jenkovi cesti v Velenju nasproti osnovne šole Anton A&erc so 
podrli tudi stanovanjsko hišo ob Paki. Kot kaže, je bil v napoto le gornji del, medtem ko je kletni del 
ostal skorajda nedotaknjen. No, kakšen spomenik preteklosti pa vendarle mora ostati... 

Vse za družino in dom, za stanovanje 
in gospodinjstvo pod eno streho! 

VELEBLAGOVNICA | N f n a m a VELENJE 

Vem, razumem te, utrujen si 
od tega tedna, od nenehnega 
hitenja skozi atomski vek, hla-
stanja za položaj, za ljubi kru-
hek. Pa vendar, odloži skrbi za 
trenutek, oddahni si, malce po-
sediva in pokramljajva. 

Kadar takole stopaš skozi na-
še mesto . . . Vem, vem, pored-
ko je to, tvoje življenje je tako 
tesno povezano s tvojim avto-
mobilom. In vendar, tu in tam 
te pot le zanese po teh naših 
ulicah, ob ali preko zelenic. Se 
ti takrat zazdi to mesto lepo? 

- Čudovito! Enkratno! Naj-
lepše! Prelestno! . . . 

Dovolj, dovolj — nikar se ne 
predajaj evforičnemu  navduše-
nju in egocentrizmu. Sq veš, da 
so manjše napake - sam si jih 
kritiziral, piker si bil, oster. Da 
ne, praviš. Kaj pa spalno naselje 
Bevče, Prežihova ploščad, pre-
ozke in še vedno neoznačene 
ulice, slabe fasade  . . . Saj se ne 
razburjam, kje pa. Le toliko, da 
ti obudim spomin. Sicer pa to 
ni tema, ki jo želim. Pogovoriva 
se raje o naših stolpnicah. Kaj 
niso lepe ah vsaj zanimive ah 
vsaj povprečne. In balkoni so 
poleti tako prijetno živopisno 
okrašeni; rože vseh barv, zgor-
nje, spodnje in bog si ga vedi 
kakšno perilo prav tako vseh 
barv popestri razneženi pogled. 
In hodniki! Kako odseva z njih 
globina našega kulturnega 
spoznavanja in velika želja po 
umetniškem izražanju naših 
malčkov. Opažaš to? 

Kloaka številnih kuharskih 
vonjav - oh, te naše arhitekton-
ske rešitve - različno veščih 
mojstrov (pri sosedu bo pa 
danes kislo zelje in pečenica — 
opa, Micki se je pravkar prismo-
dilo mleko) buri domišljijo 
otrok, ki so jim neskončni 
hodniki v deževnih dneh edino 
igrišče, prah, mrak in nesnaga 
pa reden sopotnik — le kdo bi 
ob tem neutemeljenem eksten-
zivnem zaposlovanju in pre-
počasnem reševanju perečih 
stanovanjskih problemov še 

mislil na mularijo. Mi smo 
vendar atomski vek. 

Kaj me motijo hodniki? Nič, 
nič. To je vendar čudovito. Ta 
naivna umetnost, te podobe, ti 
vulgarizmi, odtiski prstov, rok, 
nog, to je tako izvirno in vred-
no zanamcev — arheologov, 

zgodovinarjev, sociologov. Od-
kritje velenjskopiteka ali hodni-
škega človeka bo prav gotovo 
nekoč enkratna senzacija. 

Pa kaj to, to je malenkost 
Naša skib za snago, naši smet-
njaki in kleti — tu bi delo 
arheolgov lahko zaživelo že 
danes. 

Si prijatelj že kdaj stopil v 
kletne prostore Standarda? 
Ne? Potem dovoli, pokažem ti 
slike. Tu se širi smrad mrhovi-
ne, zadah plesnobe, mračnost 
grajskih hodnikov in stoleten 
prah grobnic. 

In kdo prebiva tu? Človek? ! 
Nikar! 

Naše razvijajoče se industrij-
sko središče je prav gotovo za 
vsakogar lepa priložnost, da si 
postavi nove trdne temelje in 
stopi v življenje z novimi moč-
mi. Toda se ti ne zdi prijatelj, 
da to življenje ne smemo po-
sejati z raznimi odpadki, da je 
potrebno skrbeti za red in 
čistočo tudi v skupnih pro-

lole pa je na 
štorih in ne le tu. Smetišča ob 
obronkih gozdov pričajo o na-
šem barbarstvu. 

Borimo se za ljubi zrak, pro-
stor, vodo in higieno, v naših 
kleteh pa razpadajo mačke in 
miši, širi se smrad človeških iz-
trebkov in pokvarjene zavržene 

hrane. Za nekatere pač 
vedno velja tale srednje« 
graja: Čeprav živi tukaj vd 
ljudi in čeprav je blaginja 
izčrpna, moramo obsq 
umazano mesto in sploh nei 
mnogo misliti o njem. 

BORIS ZAKOS Le zakaj v keson - raje na da 

„NAS CAS", glasilo S{K? 
stične zveze delovnega ljudst 
izdaja Center za informira 
propagando in založništvo 1 
lenje, Velenje, Titov trg 2, i „NAS CAS" je bil ustanovlj 
1. maja 1965; do 1. janua 
1973 je izhajal kot štirinaj 
dnevnik „ŠALEŠKI RUDAI 
kot tednik pa izhaja „NJ 
CAS" od 1. januarja 1973 i 
prej. 

Uredništvo: Marijan Lipovšek (direktor in glavni urednik), Sta 
Vovk (odgovorni urednik), Jože Krajnc, Janez Plesnik, Mira Tami 
Boris Zakošek ter Niko Kupec in Dušan Lazar (tehnična u rednih 

Izhaja ob petkih - Uredništvo in uprava 63320 Velenje, Titovt 
2/II, poštni predal 89, telefon  (063) 850-087 - Brzojavni našlo 
Informativni  center Velenje. 

Cena posameznega izvoda 4 dinarje, letna naročnina 150 dinarjev (j 
inozemstvo 300 dinarjev). 

Žiro račun pri SDK, podružnici Velenje 52800-603-3848^. 

Grafična  priprava CZP ..Dolenjski list" Novo mesto, tisk tiskan 
„Ljudska pravica" Ljubljana. 

Nenaročenih rokopisov in fotografij  ne vračamo. 

Za ,,NAŠ ČAS" se po mnenju Sekretariata za informacije  izvršiMj 
sveta Skupščine SR Slovenije številka 421-1/72 od 8. februar 
1974 ne plačuje temeljnega davka od prometa proizvodov. 

V kleteh ne manjka papirja in 
tudi drugih smeti. Poginjeno 
mačko in neznosen smrad okoli 
nje pa lahko vidite v Standardu 

Le zakaj so ti smetnjaki 
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